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REPUBLIKA  HRVATSKA 
ZAGREBAČKA ŽUPANIJA 
GRAD SAMOBOR 
Gradsko vijeće 
 
KLASA: 021-05/17-01/8 
URBROJ: 238-11-04-01/02-17-2 
Samobor, 21.12.2017. 
 

ZAPISNIK 
s 6. sjednice Gradskog vijeća Grada Samobora, održane 21. prosinca 2017. 
godine u prostorijama Gradske vijećnice Grada Samobora, Trg kralja 
Tomislava 5, Samobor. 
 
Započeto u 14.00 sati. 
 
NAZOČNI VIJEĆNICI: Petra Babojelić, Miljenko Bišćan, Željko Bošković, Davor 
Daničić, Irena Franceković, Damir Gorišek, Maja Gračanin, Ivan Horvat, Vinko Jaklenec, 
Đurđica Jančikić, Irena Kapor, Ivan Kaselj, Željko Mataušić, Lovro Mihelić, Andrija Noršić, 
Ivan Patekar, Vladimir Skendrović, Damir Skok, Miran Šoić, Franjo Štefanić, Luka 
Tomovski, te su naknadno stigli  Ivana Šolčić, Franjo Bedeničić, Svebor Labura  
 
IZOČNI VIJEĆNICI: Zlatko Rešetar - opravdao  
 
PROČELNICA: Valentina Horvat 
 
OSTALI: 
- Krešo Beljak, gradonačelnik Grada Samobora 
- Sanja Horvat Iveković, zamjenica gradonačelnika Grada Samobora 
- Željko Radovanić,  Zvonko Župančić, Marinko Džepina, Juro Horvat, Mladen Ogrinc, 

pročelnici upravnih tijela Grada Samobora 
- Ana Vlah, zamjenica pročelnika Upravnog odjela za opće, pravne i tehničke poslove 
- Tamara Mekinjić, unutarnja revizorica 
- Josip Petrić, viši referent za informatičke poslove u Uredu gradonačelnika 
- Petra Aralica, voditeljica Referade za odnose s javnošću i informatičke poslove u 

Upravnom odjelu za opće pravne i tehničke poslove 
- Igor Rizmanovski, voditelj Referade za opće poslove i poslove Gradskog vijeća u 

Upravnom odjelu za opće pravne i tehničke poslove 
- javnost 

 
 
Predstavnici sredstava javnog priopćavanja. 
 
 
 
ZAPISNIČARKA: Nada Gorišek 
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MIRAN ŠOIĆ – Lijep pozdrav svima i da krenemo na našu 6. sjednicu Gradskog 
vijeća, koja je zakazana za danas, u 14.00 sati. Kao što je to standardno, zamolio bih gđu Anu 
Vlah da prozivkom utvrdi da li su svi nazočni.  

 
ANA VLAH – Pristupamo utvrđivanju nazočnosti na sjednici prozivkom vijećnika. 
 
MIRAN ŠOIĆ – Dakle, od 25 vijećnika prisutan je 21 vijećnik danas na ovoj sjednici. 

Konstatiramo da imamo kvorum, da možemo donositi pravovaljane odluke i zaključke, te 
time otvaram našu 6. sjednicu Gradskog vijeća Grada Samobora.  

Prije no što započnemo sa sjednicom molim vijećnika Luku Tomovskog, da ustane i 
da da svečanu prisegu, čiji tekst ću ja pročitati, a on će izgovoriti riječ "Prisežem" i isto 
vlastoručno potpisati.   
 

Prisežem da ću prava i obveze vijećnika Gradskog vijeća obavljati savjesno i 
odgovorno, radi gospodarskog i socijalnog probitka Grada Samobora i Republike 
Hrvatske, da ću se u obavljanju dužnosti vijećnika pridržavati Ustava, zakona i Statuta 
Grada Samobora i da ću štiti ustavni poredak Republike Hrvatske.  

 
LUKA TOMOVSKI - Prisežem. 
 
Prije nego utvrdimo dnevni red predlažem da verificiramo Zapisnik sa 5. sjednice. Da 

li ima tko od vijećnika kakvih primjedbi na Zapisnik kojeg ste dobili u materijalima? 
Tko je za ovakav zapisnik kao što ste ga dobili uz materijale? 
Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (21 

"za") donijelo sljedeći 
 

ZAKLJUČAK 
 

I. 
Verificira se Zapisnik sa 5. sjednice Gradskog vijeća Grada Samobora održane 23. 

studeni 2017. godine, u tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 
 

II. 
Tekst Zapisnika prilaže se ovom zaključku i njegov je sastavni dio. 

 
 

MIRAN ŠOIĆ - Uz poziv za današnju sjednicu primili ste prijedlog Dnevnog reda, s 
time da ja kao predsjednik Gradskog vijeća sukladno članku 138. stavku 4. Poslovnika 
Gradskog vijeća predlažem: 

- da se skine s dnevnog reda točka 3. Prijedlog odluke o načinu pružanja javne usluge 
prikupljanja miješanog komunalnog otpada i biorazgradivog komunalnog otpada 
a dosadašnja točka 4. postaje točka 3. i tako redom. 
  Tko je za ovakav dnevni red? 
 Nakon provedenog glasanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno (21 "za") je 
usvojilo sljedeći 
 

DNEVNI RED 
 

1. Izvješće Mandatne komisije o mirovanju mandata vijećnika Marinka Džepine i 
početku mandata zamjenika vijećnika Luke Tomovskog 
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2. Prijedlog odluke o gradskim porezima Grada Samobora 
3. Prijedlog odluke o načinu financiranja mjesnih odbora i gradskih četvrti Grada 

Samobora 
4. Prijedlog Proračuna Grada Samobora za 2018. godinu i projekcije za 2019. i 2020. 

godinu  
5. Prijedlog odluke o izvršavanju Proračuna Grada Samobora za 2018. godinu  
6. Prijedlog Plana gradnje komunalnih vodnih građevina i Programa gradnje objekata i 

uređaja komunalne infrastrukture u Gradu Samoboru za 2018. godinu  
7. Prijedlog Programa održavanja komunalne infrastrukture u Gradu Samoboru za 2018. 

godinu  
8. Prijedlog Programa gospodarenja i upravljanja gradskom imovinom i usmjeravanja 

prostornog razvoja Grada Samobora za 2018. godinu  
9. Prijedlog Programa mjera za razvoj malog gospodarstva, poljoprivrede i turizma 

Grada Samobora za 2018. godinu  
10. Prijedlog Programa javnih potreba u predškolskom odgoju i obrazovanju Grada 

Samobora za 2018. godinu  
11. Prijedlog Programa javnih potreba u školstvu Grada Samobora za 2018. godinu  
12. Prijedlog Programa javnih potreba u sportu Grada Samobora za 2018. godinu  
13. Prijedlog Programa javnih potreba u kulturi Grada Samobora za 2018. godinu  
14. Prijedlog Programa javnih potreba u tehničkoj kulturi Grada Samobora za 2018. 

godinu  
15. Prijedlog Programa javnih potreba u socijalnoj skrbi i zdravstvu Grada Samobora za 

2018. godinu  
16. Prijedlog Programa mjera sanacije unutar zona sanitarne zaštite izvorišta Slapnica i 

Lipovec za postojeće građevine i postojeće djelatnosti 
17. Prijedlog odluke o raskidu Ugovora o koncesiji za obavljanje komunalne djelatnosti 

dimnjačarskih poslova na području Grada Samobora za područje dva (2) i obavljanju 
djelatnosti do sklapanja ugovora o koncesiji nakon provedbe postupka davanje 
koncesije 

18. Prijedlog zaključka o prihvaćanju Analize sustava civilne zaštite na području grada 
Samobora za 2017. godinu 

19. Prijedlog zaključka o donošenju Plana razvoja sustava civilne zaštite s financijskim 
učincima na području grada Samobora za 2018. - 2020. godinu 

20. Prijedlog zaključka o odabiru najpovoljnijeg ponuditelja u postupku javne nabave 
dogradnje Dječjeg vrtića Izvor 

21. Prijedlog zaključka o davanju suglasnosti Ustanovi za upravljanje sportskim objektima 
Sportski objekti Samobor za sklapanje Ugovora o poslovnoj suradnji sa Samoborskim 
športskim savezom 

22. Prijedlog zaključka o odobravanju sklapanja Ugovora o subvencioniranju učeničkih 
srednjoškolskih mjesečnih relacijskih pokaznih markica za razdoblje od 01.01. – 
31.12.2018. godine 

23. Prijedlog zaključka o odobravanju sklapanja Ugovora o subvencioniranju studentskih 
mjesečnih relacijskih pokaznih markica za razdoblje od 01.01. – 31.12.2018. godinu 

24. Prijedlog zaključka o razrješenju i izboru člana Odbora za izbor i imenovanja 
25. Prijedlog zaključka o razrješenju i izboru člana Odbora za financije i proračun 
26. Ostale informacije. 

 
 

Predsjednik Gradskog vijeća Grada Samobora konstatira da je stigla vijećnica 
gđa Ivana Šolčić, te su sada nazočna 22 vijećnika.  
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MIRAN ŠOIĆ - Otvaram Aktualni sat gdje vijećnici mogu tražiti pitanja, obavijesti. 
 
Predsjednik Gradskog vijeća Grada Samobora konstatira da su stigli vijećnici 

gosp. Franjo Bedeničić i gosp. Svebor Labura, te su sada nazočna 24 vijećnika. 
 
 
MIRAN ŠOIĆ - Budući je gosp. Skendrović zadnji puta postavio pitanje koje se 

odnosilo na gosp. gradonačelnika, pa bih molio gosp. gradonačelnika da da odgovore na ona 
tri pitanja koje ste svi postavili u svojoj raspravi. 
 
 KREŠO BELJAK - Molio bih gosp. Skendrovića da ponovi ta pitanja, pa ću ja rado 
odgovoriti. Imao sam prilike vidjeti Zapisnik, ali mislim da je ovako bolje. 
 
 VLADIMIR SKENDROVIĆ - Moje pitanje gosp. gradonačelniče na prošloj sjednici 
je bilo upućeno listajući malo arhivu, došli smo do jednog podatka gdje ste vi izrijekom naveli 
koja će tri kapitalna strateška objekta biti izvedena u određenom vremenskom periodu, pa sam 
smatrao da nakon osam godina možemo podvući crtu da kažete, što je sa željeznicom, Starim 
Gradom i Šmidhenom. To ste vi izjavili audiovizualno i u arhivi Glasnika je pohranjeno kao 
jedno od vaših obećanja.   
 
 KREŠO BELJAK - Sada bih ja vama mogao na dugo i široko pričati, gledajte nismo 
obećali nego sam rekao da su to stvari koje će se preispitati, to nisu bila nikakva obećanja, 
nego su to bili krucijalni projekti na koje odgovore Samoborci te 2009. godine nisu imali. Ja 
sam u međuvremenu došao do odgovora, pa evo kako ste i postavili, tako ću ja vama ukratko i 
odgovoriti.  
 Projekt željeznice, projekt koji je zamišljen, isprojektiran, kojeg su Hrvatske željeznice 
platile 15.000.000,00 kn za projekt koji je predviđao željeznicu s vijaduktom od 700 metara 
preko cijelog grada, s nekoliko stajališta, maksimalna brzina 220 ili 230 km na sat, vrijednost 
investicije 250 milijuna eura. Takve željeznice po takvom projektu nema niti u Japanu, ni u 
Kini, ni u Singapuru, niti nigdje. Dakle, ukupna dnevna migracija Samobor - Zagreb iznosi 
oko dvanaest tisuća putnika, u tri smjera iz Zagreba prema smjeru Črnomerec, drugi prema 
smjeru Trešnjevka, odnosno Ljubljanice i treći prema Novom Zagrebu. Kada se tih dvanaest 
tisuća podijeli na tri ispada otprilike po jednom smjeru, kada bi bilo tako točno, četiri tisuće, 
pa da i dvanaest tisuća i kada bi se svi preusmjerili na željeznicu, projekt od dvjesto pedeset 
milijuna eura se ne bi vratio, odnosno vratio bi se za oko petsto godina kada ne bi bilo 
dodatnih ulaganja. Cijela priča koje je išla i koje je inicirana u to vrijeme od Vlade Ive 
Sanadera, išla je prema tome da se napravi projekt, projektanti su uredno plaćeni, a poslije su 
još od nas tražili u nekoliko navrata dopune, odnosno kada smo mi vidjeli da taj projekt ne 
štima, na određenim mjestima, recimo kod Šmidhena, tada još uvijek postojećeg, bilo je 
projektirano da nema nikakvog križanja između prometnice i pruge, pa smo mi tražili da se 
tamo postavi na neki način ili prometna signalizacija  ili dva nivoa, a oni su nas za to tražili 
oko dvjesto tisuća kuna samo da bismo to docrtali. Naravno, projekt je zapeo tamo gdje je 
zapeo, uvjeravali su nas da bi opravdali svoju investiciju od petnaest milijuna kuna ili dva 
milijuna eura što je plaćeno projektantima da će to platiti Europska unija. Prijavili su projekt 
na Europsku uniju, govorim o Hrvatskim željeznicama, inače gospodin koji je radio na tome 
ima jedno jako simptomatično prezime, gospodin se preziva Lažeta, i onda je Europska 
komisija, odnosno Agencija koja se bavi s provedbom europskih projekata rekla da od tog 
projekta, na sastanku na kojem sam bio ja, a mislim da je bila gđa Sanja Horvat i gosp. Stanec 
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isto, ljudima iz Hrvatskih željeznica da to ne može i neće proći i nije prošlo, gdje je dalje 
zapelo, odnosno nije zapelo, ne znam, ali znam otprilike da se vodi pravna bitka između 
arhitekata koji brane taj projekt jer su ga dobili plaćenog, dva milijuna eura, petnaest milijuna 
kuna, ponavljam, i naravno da će oni sve napraviti da dokažu da je taj projekt ostvariv, a on je 
daleko od bilo kakve realizacije. Postoji imovinsko-pravni odnosi koji su zakomplicirani 
1993. godine, odnosno 1990 godine kada je tadašnjom administrativnom upravom Skupština 
Općine Samobor, tadašnja Skupština Općine Samobor, u kojoj je vaš HDZ-e imao 99% 
skupštinara, odnosno vijećnika, izglasala ukidanje Grada Samobora, odnosno ukidanje Općine 
Samobor i pripajanje Samobora Gradu Zagrebu. Vidite gosp. Skendrović to je bilo 1990. kada 
je HDZ ukinuo Grad Samobor i mi smo postali Mjesna zajednica Grada Zagreba. Tu vam je 
bila tabla, ja se toga jako dobro sjećam, a vjerojatno se sjećate i vi gdje je pisalo Samobor, a 
ispod toga manjim slovima Mjesna zajednica, pardon, pisalo je Zagreb, malim slovima 
Mjesna zajednica Samobor. Evo, to je vaša stranka napravila Samoboru, to je bio početak 
svega što ste napravili, a onda je išao nastavak koji se zvao Čaraparna, koji se zvao 
Fotokemika, koji se zvao Kristal, koji se zvao Sjaj, itd., itd., gdje je u samoborskoj općini 
uništeno u tri godine deset tisuća radnih mjesta. I to nije bilo dosta, nego se onda išlo na stvari 
o kojima vi govorite, a to su Stari Grad i Šmidhen, samo da vam završim sa željeznicom. 
Kada je 1990. HDZ-a izglasao da se ukine Grad Samobor i da postanemo samo Mjesna 
zajednica, e tada vam je kompletna društvena imovina koja je bila u vlasništvu Općine 
Samobor prešla u vlasništvo Grada Zagreba, a tu vam je prešao Autobusni kolodvor, kojeg je 
poslije opet vaša stranka prodala, odnosno dopustila da ga Bandić proda, jer ga nisu htjeli 
kupiti jer su imali druge planove s tim. Tu su vam prošle ZET-ove garaže u vlasništvo Grada 
Zagreba, to vam je prešla kompletna imovina, pa između ostalog i pruga Samobor - Zagreb, 
koja je bila vlasništvo Općine Samobor, na području koje ide kroz Samobor, prešlo je u 
vlasništvo Grada Zagreba, kasnije u vlasništvo ZET-a, odnosno Holdinga. To Grad Zagreb do 
dan danas to nije riješio, da bi se željeznica ikad počela graditi potrebno je srediti vlasničke 
odnose, a vlasnik trase, ponavljam, je ZET, odnosno Grad Zagreb, zahvaljujući vama i vašoj 
stranci iz odluke iz 1990. godine. 
 Stari Grad je po zakonu kojeg je vaša stranka donijela, proglašen ruševinom, 
ruševinom, i kao takav zahvaljujući kriminalnim lobijima iz Ministarstva kulture se ne može 
na njemu raditi ništa, osim konzerviranja postojećeg stanja. To konzerviranje se izvodi 
srednjovjekovnim materijalima, jer je to tako u Ministarstvu propisano. Srednjovjekovni 
materijal je vapno, ne dopuštaju da se stavi krovište, a kada se bilo što uredi s vapnom, onda 
to traje dvije - tri godine, jer nema krova i dođe voda, a znate kako je to voda plus vapno 
jednako je vrlo brzo nula. Uz sve moje napore, uz investitora kojeg smo uspjeli dovesti i 
zainteresirati ga, iz Rusije, da to uredi i stavi u funkciju, Ministarstvo kulture prema zakonima 
koje ste vi, odnosno vaša stranka donijela, je Stari Grad proglasila ruševinom u koju se ne 
može dovesti niti struja, niti voda, da bi se bilo kakvi ozbiljniji građevinski radovi radili. Plus 
toga za vrijeme vašeg prethodnika, bivšeg gradonačelnika, čije ime neću spominjati jer nije 
dostojan, Komunalac je postao na neki način, ne na neki način, nego se upisao u vlasništvo, a 
ne znam na koji način, Starog Grada i Stari Grad je u vlasništvu Komunalca, samo temelji, a 
sve ostalo je u vlasništvu Hrvatskih šuma. Dakle, mi do svog vlasništva, odnosno vlasništva 
trgovačkog društva Komunalca ne možemo doći, zbog toga jer bi morali preći preko 
Hrvatskih šuma, koje su se isto tako upisale u vlasništvo za vrijeme vaše vladavine i za 
vrijeme toga što ste vi napravili u Samoboru i općenito u Hrvatskoj. Anindol, gradski park 
kojeg su naši pradjedovi uredili kao perivoj, isto tako je u vlasništvu Hrvatskih šuma i tu na 
žalost Grad Samobor ne može ništa, osim moliti ljude u Hrvatskih šumama da dovezu dvije 
tone bijeloga pijeska, pa da naprave tamo klupice itd., itd., a sve ostalo što je napravljeno 
napravljeno je polulegalno, odnosno na volonterskoj bazi udruga koje o tome brinu, 
zahvaljujući vama i vašoj stranci. 
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 Šmidhen ću vam ostaviti kao šećer za kraj, mogao bi potrošiti najmanje tri aktualna 
sata da vam ispričam sve o Šmidhenu, a direktan krivac za Šmidhen opet naravno zna se, 
HDZ. Šmidhen vam je Država, dragi gosp. Skendrović, firma koja se zvala Prodeks, za 
vrijeme bivše Države, koja se bavila uvozom i izvozom kave, to je bila glavna djelatnost. Da 
sada ubrzamo stvari i ne gubimo vrijeme, počeo je rat, pa su u Šmidhenu smještene izbjeglice, 
a onda toj tvrtki koja se zvala Prodeks nitko smještaj nije platio, jer je unaprijed bilo jasno da 
to tako neće biti, firma je namjerno upropaštena. Kada više nisu mogli do svojih novaca, onda 
su uzeli u Zagrebačkoj banci kredit od trideset pet milijuna kuna, odnosno ekvivalentu od 
tadašnjih deset milijuna maraka i lijepo stavili Šmidhen pod hipoteku, novce su uzeli, po 
zakonima koje je HDZ-e napravio, jer je to u svakoj normalnoj državi bilo kriminalno djelo, 
stavili su Šmidhen pod hipoteku, uzeli su novce, i drugi dan proglasili stečaj i rekli mi smo 
propali, naravno s novcima i Šmidhen je ostao Zagrebačkoj banci. Deset godina kasnije, opet 
za vrijeme vaše vlasti, vašeg prethodnika, ja neću sporiti dobru volju, neću insinuirati, mislim 
da je postojala dobra volja kod svakog Samoborca, pa tako i kod vas, da se taj problem 
razriješi. Krenulo se u rješavanje na način da su u Grad Samobor primljena određena skupina 
ljudi s velikim političkim vezama koji su obećali da će na Šmidhenu napraviti Aquapark. Oni 
su sudjelovali u licitaciji gdje je Zagrebačka banka prodavala svoje udjele i gdje su dobili svi 
oni drugi, jer je bilo više ljudi, recimo dva samoborska poznata poduzetnika su pokušali kupiti 
Šmidhen i staviti ga u funkciju. Jedan i drugi su dobili, ako se ne varam da sada ne velim 
točno, jer ne znam točno, nekoliko desetaka tisuća eura novaca u kešu samo da odustanu kada 
se došlo do određene cijene, koja je iznosila točno otprilike koliko su bila dugovanja. Onda je 
firma koja se zvala Fantasy land, ili ne znam više kako su se zvali, preuzela Šmidhen, dobili 
su kredite od HPB na kojem čelu je bio gosp. Protega, a na čelo kojeg ga se imenovalo te 
državne banke gosp. Ivo Sanader, da vas podsjetim predsjednik HDZ-a. Kad idete uzeti kredit 
za auto, kad kupite najmanji auto koji postoji, onda trebate cijeli niz papira i svega toga 
izvaditi, međutim ta gospoda nisu trebala izvaditi nikakav papir, nego su dobili kredit na 
dokument koji se zove pravo gradnje. Svi oni koji su ikad nešto radili znaju da je to 
jednostavno nemoguće, da je u svakom normalnom društvu nemoguće dobiti kredit na 
dokument koji se zove pravo gradnje, to je samo papir i ništa drugo. Šmidhen je bio, ako vam 
je teško slušati, ja vas razumijem, možemo vam maramice dati da si obrišete znoj s čela, ali ja 
vam moram odgovoriti, to ste tražili. Znam da vam je to malo teško, da vam knedle idu, ali to 
je jednostavno istina. Dobro, sve ok. Dakle, u trenutku kada se trebalo ići u gradnju, a radi se 
o izborima 2009. godine, tada je već bilo, na žalost, sve gotovo, bili su potpisani određeni 
ugovori. Grad Samobor je potpisao ugovore da će osigurati sve ono što je trebalo osigurati, a 
onda počinju čudne igre koje traju do dan danas, sve se riješilo, a u biti se nije riješilo ništa. U 
međuvremenu su gospoda iz Fantasy landa ostali dužni svima s kojima su radili, imate 
nekoliko poznatih samoborskih poduzetnika koji su se bavili izmjerama, pomoćnim radovima, 
otkupima. Dakle, arhitekti, projektanti i svi koji su radili za njih ostali su praznih rukava, neki 
i poviše milijuna kuna, jer su svi mislili da će projekt ići pa su radili na povjerenje, a 
normalna stvar je da su zaboravili da se članovima te skupine ne bi trebalo ići na povjerenje, 
ali to su zanemarili pa su im ostali ovi dužni puno, puno milijuna kuna, ima ih u Samoboru 
nekoliko da im sada ne radim reklame, lako to doznate u prvom kafiću. I onda kada je trebalo 
krenuti u gradnju onda se dogodio još jedan problemčić, a taj problemčić da su oni krenuli 
umjesto s fazom I. projektiranje faze III., pa su na ime faze III., a još naravno nije počela faza 
I., dobili još jedan kredit od jedne druge banke koja isto tako u hrvatskom vlasništvu, odnosno 
u vlasništvu RH, tako da ukupan iznos kredita kojeg su oni dobili, se penje do nekoliko 
desetaka milijuna kuna, vjerojatno i više, ali to je ono što mi znamo. Država im iz meni 
nepoznatog razloga nije htjela potpisati parcelacijski elaborat, iako je to samo jedan tehnički 
dokument koji u principu ništa ne rješava. Naime, na Šmidhenu je bilo osamdeset čestica, tu 
negdje oko osamdeset, i parcelacijski elaborat je u principu samo konstatirao da je tih 
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osamdeset čestica pretvoreno u jednu i da se onda može izdati dozvola. Ne možete izdati 
dozvolu na osamdeset čestica za jedan objekt nego na jednu. Znači to je jedan tehnički, 
hajdemo to tako reći, normalni dokument kojeg je samo trebalo ovjeriti. Iz nekog meni 
nepoznatog razloga Država to pune dvije godine nije htjela potpisati. E sada već lagano 
dolazimo u 2013., 2014. kada se to događa, tamo dolaze nekakve smjene i ne znam što se više 
događalo i u tom trenutku gospoda koja su bila u tom Fantasy landu dižu tužbu protiv RH i 
traže, po mojim informacijama, naknadu štete, naknadu svega što su oni radili, a nisu ništa 
radili, ali su po papirima trebali raditi, pa im netko to nije potpisao itd., itd., u iznosu od 
gotovo milijardu kuna. Po zadnjim informacijama koje ja imam, najvjerojatnije će se ići u 
nekakvu izvansudsku nagodbu gdje će Država priznati svoju grešku i gdje će toj gospodi, koji 
su, ne moram vam ni spominjati članovi HDZ-a i dan danas. Smijte se koliko hoćete, možemo 
i o imenima govoriti, jedan od njih je osobni savjetnik premijera Plenkovića, a ta tema će vrlo 
brzo doći i u Sabor, pa budite bez brige čuti će se i u Samoboru. E vidite sada će na 
izvansudskoj ili sudskoj nagodbi, kako to već ide, ti ljudi koji su nekoliko puta popljačkali 
Samobor, konkretno Samobor, vjerojatno još dobiti iz državnog budžeta nešto. To vam je 
odgovor oko Šmidhena. A sada kada bi se pojavio neki ludi Rus ili Arap i htio napraviti bilo 
što ne može ništa, jer ne samo da su uništili financijski, nego su u principu za dugi, dugi rok, 
vjerojatno ne mogu točno odrediti rok, zaustavili bilo kakvu investiciju, jer se vodi spor. Nisu 
apsolutno riješili ništa. Ono što je meni osobno žao što je Grad Samobor, gradonačelnik 
Antun Dubravko Filipec, kojeg je podržavao da vas podsjetim HDZ-e i bio s njima u koaliciji, 
potpisao dokument kojim Grad Samobor dopušta uklanjanje postojećih objekata, bez ikakvih 
garancija i bez ikakve naknade. Grad Samobor je potpisao dokument kojeg ja imam, možete 
ga dobiti na uvid, gdje se dopušta da se sruši hotel i svi bazeni. Evo, to vam je priča o 
Šmidhenu, a vi kada budete gradonačelnik, siguran sam da ćete vi vrlo brzo sve to skupa 
riješiti, ali ne znam samo kako. Meni je žao što sam bio malo duži, ali moram vas podsjetiti na 
neke stvari koje ste očito zaboravili. Dakle, još jedanput, ja nisam mogao niti sam htio 
obećati, niti bilo što napraviti sa željeznicom, Starim Gradom niti sa Šmidhenom, niti sam ja 
to ikada obećavao. Imate video snimke moje sučeljavanje s vašim prethodnikom gdje sam ga 
samo pitao tko je vlasnik Šmidhena, a on koji je bio duboku u temi mi je rekao da to piše na 
Internetu i da svako tko se služi Internetom može znati. Ponovno sam ga pitao, tko je vlasnik, 
a on je rekao da ne zna. Čovjek koji je bio zamjenik gradonačelnika, a koji, ponavljam, dolazi 
iz stranke iz koje ste vi, a koja se zove HDZ. 
 
 VLADIMIR SKENDROVIĆ - Zahvaljujem se gradonačelniku na satu povijesti, 
posebno me obogaćuju sve ovakve spoznaje, vjerujem i sve ostale vijećnike, mada nisam 
dobio odgovor na temeljno pitanje koje je bilo postavljeno, a vi ste dobili od mene onaj pisani 
primjerak. Dakle, gdje nije bilo riječi o ničemu drugom nego o tome da ćete vi to ostvariti. 
No, prihvaćam činjenicu da vi imate pravo na svoje obrazloženje i ja ga cijenim i poštujem, 
mada se s njim ne slažem. Jedino ću se osvrnuti, vi ste ovako, jedan, dva, tri, četiri, pet, šest, 
osam puta ste mene optužili da sam dio nekakvog kriminalnog miljea. Ako vi imate dokaz ili 
ako postoji pravoljek sudski da je Vladimir Skendrović bio dio nečega samom pripadnošću 
stranci, nekakvog kriminalnog djela, onda to morate podastrti svima na znanje, pa ćemo 
vjerojatno o tome onda imati u nekoj od narednih sjednica raspravu. Mogu prihvatiti činjenicu 
da vi spominjete određene ljude protiv kojih se vodi sudski procesi i mene zanima ishod tih 
procesa, ali još pravomoćnu presudu niti jednu nisam dobio. To su sada već puna pitanja 
gosp. predsjedniče.  

Dakle, imam pravo na dva pitanja, ona će biti relativno kratka. Spomenuli ste da će 
ubrzo i u Saboru i kod represivnih tijela ove zemlje riječi biti o Samoboru i tome, volio bih da 
ne bude riječ o ovome. Žao mi je da o mom gradonačelniku i nekakvoj, ja ne želim vjerovati 
toj sprezi, pišu novine žutog tiska i tome, želio bih zaštititi sebe i svoj grad, ako bi ovakve 
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stvari bile točne. Molim vas da demantirate ovo, a ovdje piše Kodrić i Beljak središte su 
kriminalne hobotnice u Samoboru. Ja slabo baratam, nikada nisam imao sudski spor, niti 
pravorijek, pa me onda ovakve stvari dosta uzbude jako, jer se osjećam ugrožen u vlastitom 
gradu. To je prvo pitanje.  
 Drugo pitanje, kada smo govorili na prošloj sjednici o određenim stvarima vezano uz 
klizalište. Zna li netko tko je Ismeta Čerkez koja kadrovira na tom klizalištu?  
 
 KREŠO BELJAK - Gosp. Skendrović, prvo vas prosim da me poslušate dobro kada 
govorim, ako ne možete popamtiti da si zapišete. Dakle, ja nisam nikada govorio da vi imate 
bilo kakve veze s kriminalom, ali ima vaša stranka. Nemojte se ljutiti, vaša stranka je 
optužena i osuđena kao kriminalna organizacija, koliko god vi to pokušavali sada zaboraviti, 
staviti pod tepih itd., itd. 
 
 Vijećnici komentiraju iz klupe, a što se ne unosi u zapisnik. 
 
 MIRAN ŠOIĆ - Nemojte upadati u riječ, dajem opomenu da se malo smirite. 
 
 KREŠO BELJAK - Kako se vi zovete gospon? Gosp. Labura vi ćete za ovo što ste 
sada rekli odgovarati za klevetu na sudu. 
 
 Vijećnik Svebor Labura priča iz klupe bez uključenog mikrofona, pa se to ne 
unosi u zapisnik. 
 
 KREŠO BELJAK - Uzmite si odvjetnika pa će vas znati uputiti u ono što ste sada 
rekli i način na koji ćete odgovarati. Hvala lijepa. 
 Gosp. Skendroviću ovo o čemu piše ili ne piše žuti tisak ili td. itd., ne bih posebno 
komentirao, a vi ako ste pročitali tekst onda ćete vidjeti da taj tekst sa mnom nema veze. Da 
ima naslove, itd., itd., ali u tekstu ako ste to pomno pročitali vidjet ćete da je riječ o sporu 
između bivšeg zaposlenika jedne samoborske firme i njihovog vlasnika. To što su oni mene 
umiješali u planiranu pljačku od milijarde kuna, ne znam kako bi to bilo moguće, i za to će taj 
gospodin, odnosno obadvoje odgovarati i već su odgovarali, već su bila neka ročišta, da 
vidimo kako ja to spremam pljačku od milijardu kuna i kako bi to uopće bilo moguće, to vam 
piše u tekstu, tako nekako. To je taj gospodin rekao. 
 Ja sam rekao da će Šmidhen biti tema u Saboru, nisam spominjao nikakva represivna 
tijela, postavit ću pitanje tamo nadležnima, jer neki ljudi su vrlo bliski aktualnoj vlasti, vrlo, 
vrlo bliski. Dakle, savjetnici, itd., koji su sudjelovali u tome pa ćemo onda vjerojatno svi 
skupa dobiti odgovor. 
  
 MIRAN ŠOIĆ - Još je klizalište ostalo. 
 
 KREŠO BELJAK - Jel se vi kližete gosp. Skendrović? 
 
 Vijećnik Vladimir Skendrović priča iz klupe bez uključenog mikrofona, pa se to 
ne unosi u zapisnik.  
  
 KREŠO BELJAK - Nemojte onda bedastoće pričati, tko bi kadrovirao i kome. 
Bedastoće pričate, kako može netko kadrovirati, jer se zna da se u principu preko oglasa traže 
studenti, mladi ljudi, ljudi koji su voljni raditi. To nije riječ o nikakvom poslu, nego o 
privremenom radu da se naši studenti kojima je vaša vlast onemogućila da si zarade nešto na 
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pošten način, zarade ovako barem na pošten način. Jeste vi na Facebooku? Svaka čast, 
čestitam, evo modernizirali ste se. 
 
 MIRAN ŠOIĆ - Molio bih da samo ne idemo del, evo gosp. Skok se javio, pa da se 
vratimo na teme. 
 
 DAMIR SKOK - Zamolio bih vas, možda predsjedniče da vi ispitate do kada će ovo 
trajati, jer ja bih rađe na češnjovku i na kavu, meni se ovo ne sluša. Ja nisam izabran i nisam 
se kandidirao za ovu časnu vijećničku funkciju da bih ovo slušao. Molim vas da idemo 
konstruktivnije dalje ili recite dečki idemo se dalje prepucavati ko mala djeca, recite mi ja bih 
radije bio na Trgu pa me pozovite kada krenemo ozbiljnije. 
 
 IRENA FRANCEKOVIĆ - S obzirom da smo počeli s tako lijepim temama, ne bih 
voljela s njima nastaviti, makar sam možda imala neko pitanje oko toga. Samo bih kratko 
komentiralai prije nego postavim pitanje, s obzirom da smo sada govorili o povijesnim 
činjenicama, samo bih podsjetila gradonačelnika da je on ovdje već devet godina na vlasti, da 
je to potrošen proračun od milijardu i osamsto milijuna kuna, otprilike svake godine nekakvih 
dvjesto milijuna, a svi Samoborci bi samo očekivali da se u tih devet godina nešto vidjelo gdje 
se taj novac potrošio, a o tome ćemo kasnije u proračunu pričati. Pustimo na miru sve ono što 
je bilo loše, ne branim stranku koju on izričito napada, ja nisam njezin poklonik, ali mislim da 
trebamo govoriti o pozitivnim stvarima i o tome što ćemo u budućnosti učiniti, ali to ćemo 
staviti za točku proračuna. 
 Moje pitanje je sljedeće. Postoji neka obitelj na Žumberku, gđa se zove Danijela 
Žapkar, dobila je moj broj telefona, ne znam po kojoj liniji i napada me, ne mogu reći da me 
napada, ali me moli za pomoć. Mislim da se to odnosi na Upravni odjel za društvene 
djelatnosti, gospođa ima troje djece, ostala je bez muža, muže joj je umro relativno mlad, 
djeca su od osnovne škole do srednje škole. Tražila je pomoć u prijevozu djece. Ona je 
vjerojatno jedna od rijetke obitelji koja živi na Žumberku s malom djecom, nije se željela 
nigdje preseljavati, nego je željela ostati živjeti gore, a pitanje je za Odjel za društvene 
djelatnosti. Da li postoji ikakva mogućnost da se osigura prijevoz toj djeci do škole i natrag? 
Ja znam da to nije jednostavan problem, pretpostavljam da je to nekih tridesetak kilometara na 
Žumberak, koji jedan dio ceste nije asfaltiran, pitanje da li može voziti autobus, ali možda se 
može osigurati neki drugi prijevoz, a ne da majka mora voziti djecu tri puta dnevno do 
Samobora i natrag. To je moje pitanje. 
 Imam jedan prijedlog. Danas smo svjedoci da se sanitarno uređuju platane pokraj 
Muzeja, vjerojatno i ostala drveća po gradu. Grad Zagreb je oformio geodetsku kartu drveća, 
to je neka aplikacija koja se može vidjeti i na Internetu, svako drvo u Gradu Zagrebu je 
popisano, tamo postoji sva njegova povijest i ukoliko netko na bilo koji način ruši to drvo ili 
ga sanitarno urezuje mora o tome postojati pisani elaborat, mora se to sve naći na toj 
aplikaciji. Predlažem ovim putem Gradu Samoboru, odnosno nadležnoj službi i možda 
poduzeću Komunalac da se i za Grad Samobor oformi jedna takva aplikacija ili na bilo koji 
drugi način da se naše zelenilo popiše i da se očuva od uništenja. 
 
 KREŠO BELJAK - Hvala lijepo poštovanom gosp. Skoku, pa ja se slažem s vama ja 
bih isto htio konstruktivno raditi. Nitko iz opozicije u ovih šest mjeseci nije zatražio sastanak 
kod mene i tražio termin da vidimo kako možemo konstruktivno raditi. 
 
 Vijećnici komentiraju iz klupe, što se ne unosi u zapisnik.  
 
 MIRAN ŠOIĆ - Molio bih da završi gosp. gradonačelnik, pa ćete onda vi govoriti. 
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 KREŠO BELJAK - Znači mene može svatko ištekati kako hoće, znači kada on 
pritisne onda on mene prekine, još jedanput to napravi dignut ću se i otići. Sve ok. Podržavam 
apsolutno ideju da konstruktivno radimo, kako da konstruktivno radimo kada gđa Franceković 
kaže da smo mi potrošili milijardu i osamsto milijuna kuna, a nismo napravili ništa. Što je to 
konstruktivno? Budite objektivni, osim toga mislim da imamo i rezultate na izborima gdje su 
građani potvrdili da smo doista nešto napravili, možda smo mogli više, vjerojatno jesmo, ali 
nešto je napravljeno. Ja ne govorim vama ja govorim drugima, svako objektivan zna da je 
napravljeno jako puno toga i da je Samobor danas uvjerljivo na prvom mjestu po svim 
segmentima u Republici Hrvatskoj. Žalosno što su drugi slabi, to je žalosno, ali sve ankete to 
pokazuju, svi podaci, sve statistike, sve, sve. Ne postoji, dakle, segment društva u Hrvatskoj u 
kojima Samobor nije među top pet u Hrvatskoj, po kojoj god hoćete stvar. I onda vam netko 
kaže potrošili se milijardu i osamsto milijuna kuna niste napravili ništa. Kako onda 
konstruktivno razgovarati i kako dalje, veli gđa Franceković ne bi se htjela vraćati u prošlost i 
nastaviti u ovom tonu. Bolje vam je da to ne delate, mislim da je i vama bolje kao osobi to. 
Ako ćemo početi izvlačiti stvari koje su se događale, ovo što sam ja sada govorio o Šmidhenu 
i Starom Gradu, pa imate toga koliko god hoćete. Mi smo tu 2009. zatekli totalni kaos i nered 
u minusu sedamdeset pet milijuna kuna, a kombinacije koje su se događale bolje da ne 
spominjem uopće. Evo, tu je gospodin koji se lijepo izrazio o meni, a u principu kada bi znali 
što se tu sve događalo, to bolje da se uopće ne vraćamo. A vi gđa Franceković puno znate 
toga više, vjerojatno više od mene, pa bili ste direktorica banke koja je radila s Gradom i znate 
što ste radili i kako ste radili, pa bolje da se ne vraćamo u to. Kada ste me počeli prozivati, ja 
sam dobio barem trideset prijavi anonimnih gdje su mi ukazivali na određene stvari. 
 
 Vijećnica gđa Irena Franceković priča iz klupe bez uključenog mikrofona, a što 
se ne unosi u zapisnik. 
  
 KREŠO BELJAK - Koju prijavu, jel ste radili s Gradom Samoborom? Gdje sam ja to 
optužio, ja sam samo rekao da ste radili. Znači čim ja samo rečem da ste radili to je optužba ili 
to nije istina. Jel je to optužba ako kažem da ste radili? Radili ste da, jel je to optužba ako 
kažem da ste radili? Vi ste to tako doživjeli, meni je žao što se vi odmah osjećate ... 
 
 MIRAN ŠOIĆ - Stvarno bih molio da ovo prekinemo. 
 
 KREŠO BELJAK - Zašto se ljutite, pa nisam vam ništa rekao. 
 

Vijećnica Irena Franceković priča iz klupe bez uključenog mikrofona, a što se ne 
unosi u zapisnik.  
 
 KREŠO BELJAK - Kojom upravom? To ste vi sami zaključili, ja ne znam na temelju 
čega. 
 
 MIRAN ŠOIĆ - To je prešlo u duel, hajdemo prvo da jedan završi pa onda drugi, pa 
tu nitko nikoga ne ubija, niti na sud vodi. Prema tome vi ste iznijeli pitanje, gosp. 
gradonačelnik ima svoje stavove i mišljenja, kad završi idemo po redu pa ćete se javiti. 
Mislim stvarno ovo nema smisla, nemojte govoriti iz klupe dok ne dobite mikrofon.  
 
 KREŠO BELJAK - Meni je jako žao što ste se vi tako jako uznemirili, zacrvenili, 
stvarno mi je žao.  
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 Vijećnica Irena Franceković priča iz klupe bez uključenog mikrofona, a što ne 
unosi u zapisnik. 
 

KREŠO BELJAK - A ima vam zbog čega biti vruće, ima. Zašto to radite, zašto ne 
slušate gosp. Skoka, pa idemo raditi konstruktivno, zašto to radite. 

 
Vijećnica gđa Franceković priča iz klupe, a što ne ulazi u zapisnik. 

 
 KREŠO BELJAK - Dajte ljudi da Gradsko vijeće ide nešto konstruktivno raditi. Tu 
se mene proziva za Šmidhen, pa o čemu vi pričate vi. Mene gosp. Skendrović pita za 
Šmidhen, a znate jako dobro što se događalo, bolje od mene i svi Samoborci to znaju. Dobro, 
ok, idemo konstruktivno raditi u budućnosti, a vi govorite o Šmidhenu kojeg ste vi, ajde niste 
vi nego vaša stranka najviše zla napravila, najviše zla, i to znate i vi, i uopće ne znam čemu 
sada ta teme. Gđa Franceković mene pita da smo mi potrošili milijardu i osamsto milijuna 
kuna. 
 
 Vijećnica Irena Franceković priča iz klupe bez uključenog mikrofona, a što se ne 
unosi u zapisnik. 
 
 MIRAN ŠOIĆ - Molio bih vas Irena stvarno, budite ljubazni da završimo, a postavili 
ste dva pitanja, pa bih molio da li se mogu dati odgovori na pitanja koja su bila tu, pa da 
idemo onda dalje. 
 
 KREŠO BELJAK - Spomenuli ste milijardu i osamsto milijuna kuna, jel tako, to je 
lijepa matematika. Da li znate koliko je od toga zadanih obveza, koliko su tu neke investicije, 
itd., itd., sada vi insinuirate, kako to zvuči, Beljak je potrošio milijardu i osamsto milijuna 
kuna. Kako bi to zvučalo, sada vidite kako to je kada vi nešto govorite, a kada govorite 
razmislite da vam se može istom mjerom još tri puta više vratiti, idemo se konstruktivno 
razgovarati, nemojte tako. Rekli ste nismo ništa napravili, meni je to smiješno, ali dobro nema 
veze, ja sam za to da stvarno razgovaramo o stvarima koje imaju smisla za budućnost 
Samobora, da pokušamo i prijedloge opozicijskih stranaka uvažiti i nitko tu nije nikome 
neprijatelj. Ne budemo se tako razgovarali, sad budete vi mislili da ću ja šutio kada vi budete 
govorili o Šmidhenu, o milijardi trošenoj, nitko ništa ne radi itd., itd. To nije korektno, ali 
dobro. 
 Što se tiče gđe Danijele Žapkar, volio bih da se zbog zaštite prije svega njene troje 
malodobne djece ta teme ne povlači po Gradskom vijeću. Jedino mogu reći da vam može već 
danas Juro pripremiti da vidite što je sve Grad napravio za tu obitelj i kakve su sve tu 
komplikacije, itd., itd. To je jedan nesretan slučaj, vrlo nesretan, vrlo tragičan, gdje je mladi 
čovjek umro nesretnim slučajem, ostalo je troje maloljetne djece, oni se nalaze na Žumberku. 
Ja mogu shvatiti gđu Žaokar, ali mogu jedino reći da nema te stvari koju Grad i gradske 
ustanove nisu napravile da bi gđi Žapkar izašli u susret. Ne bih o detaljima pred Gradskim 
vijećem upravo zbog djece, ako vas bilo što zanima Juro će vam sve reći. Dakle, ne znam što 
bismo više mogli napraviti, od prijedloga, ponuda, itd., itd. 
 Vaš prijedlog što se tiče obilježavanja drveća u potpunosti podržavam, tim više što na 
području Samobora imamo puno neriješenih stvari, imamo privatnih perivoja, parkova, koji 
već duži niz godina propadaju, a jedan od primjera je de facto botanički vrt koji Samobor ima, 
privatni preko puta Franjevačkog samostana, gdje rastu jedinstvena drveća u Hrvatskoj o 
kome nitko ne brine, privatno je vlasništvo i gdje se uopće ne zna što i kako dalje, a što je u 
samom strogom centru grada Samobora i taj problem je teško za riješiti. Tako da možda i ovo 
bude na neki način put na mala vrata, ako se krene u to, da se i to pokuša riješiti.  
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 MAJA GRAČANIN - Kao što bi rekao moj bivši profesor komunikologije gosp. 
Mario Plenković, inače otac našeg premijera, hajmo "back to reality", vratimo se u sadašnjost. 
Postavila bih dva pitanja. Prvo pitanje odnosi se na školsku kuhinju, znači puno riječi već smo 
govorili na ovom Gradskom vijeću, općenito se u hrvatskoj priča o školskoj kuhinji. Zanima 
me što Grad Samobor radi po tom pitanju i ima li možda nekih novi momenata i da li smo 
možda sudjelovali u kakvom projektu i slično? 
 Drugo pitanje odnosilo bi se na Centar za socijalnu skrb gdje smo na ovom vijeću u 
devetom mjesecu također imali pitanje na aktualnom satu, ali u tom momentu nije bilo 
nikakvih novih saznanja, a sada u ovom periodu su se desile nove značajne informacije, 
značajni pomaci, tako da bih molila da nas izvijestite o tome. 
 
 SANJA HORVAT IVEKOVIĆ - Vezano uz pitanje koje se postavili mogu 
odgovoriti da smo mi u razgovorima s ravnateljima naših osnovnih škola, s obzirom da su bile 
ovdje neke informacije o problemima s prehranom, razgovarali i dobili smo informacije o 
podacima koliko se djece hrani i pročelnik raspolaže s tim podacima. Prema Pravilniku o 
širim javnim potrebama, mi imao određene subvencije, da se tako izrazim, za određenu djecu 
koja dolaze iz obitelji koje imaju određene imovinske poteškoće. Ono što bih rekla npr. 
imamo stvarno škole gdje se djeca besplatno hrane, kao što je to na brdsko-planinskim 
područjima. Naši ravnatelji u suradnji s profesorima i razrednicima vode brigu o tome i mi 
kao Grad slijedom svega toga odlučili smo se prijaviti na EU fond, odnosno preko 
Ministarstva demografije, obitelji i mladih, isto tako smo se kandidirali kako bi upravo obitelji 
s imovinskim poteškoćama mogli dobiti refundaciju koji plaćaju eventualno školsku prehranu. 
Tako da se o tom dijelu vodi briga na način koji možemo kao osnivač osnovnih škola, da ne 
širim priču tu je uključeno s obzirom i na određene pomoći koje dobivaju određene obitelji, 
koji su korisnici zajamčenih minimalnih naknada i slično. Ako pročelnik misli da treba nešto 
dodati, može kada ja završim dopuniti. 
 Što se tiče pomaka oko Centra za socijalnu skrb, svi ste upoznati s time da je bio plan 
da se Centar za socijalnu skrb preseli u jednu od zgrada koja je na području bivše vojarne 
Taborec. Mi smo razgovarali s Ministarstvom, Ministarstvo je odlučilo i dalje uložiti, odnosno 
investirati u preuređenje i pred potpisom smo sporazuma, tako da vjerujemo da će se naći 
sredstva u državnom sporazumu da dođe do realizacije tog projekta, da se zgrada preuredi. Tu 
i mi imamo određenu obvezu kao Grad Samobor gdje smo preuzeli ulaganje, dakle uložiti u 
krovište te zgrade isl., tako da bi i tu trebalo biti prostora za naše braniteljske udruge. To je još 
jedna potpora našim braniteljima Grada Samobora, tako da vjerujem da će na kraju to dobro 
ispasti i da će biti još jedan vrijedan projekt na području našeg grada. Ukoliko pročelnik 
smatra da još nešto treba dodati, neki podatak za koji smatra da je interesantan da se gradski 
vijećnici upoznaju, s obzirom da su imali neka pitanja oko toga. 
 
 MIRAN ŠOIĆ - Da li ima potrebe dopune, gosp. Horvat?  
 
 Pročelnik Juro Horvat priča bez uključenog mikrofona, pa se to ne unosi u 
zapisnik.  
 
 MIRAN ŠOIĆ - Dobro, hvala, gosp. Skok se javio. 
 
 DAMIR SKOK - Ja nisam dobro shvatio što je pisac htio reci. Naime, govorit ću jer 
mi kćer ide u osnovnu školu, gore u OŠ Samobor, gotovo da se nije ništa promijenilo, osim 
što više za Veliki petak i Badnjak ne dobivaju kremenadle, ali prehrana je ista. Promijenilo se 
to da je veliki odmor deset minuta, gdje djeca ne stignu ništa pojesti, imaju blagavaonu u koju 
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stane ukupno od cijele škole petnaestoro djece. Ništa ne kritiziram u smislu da takva je škola 
starija je, trebalo bi raditi neke preinake, ali nisam shvatio da li se kreće u projekt, da bi djeca 
počela jesti kvalitetno u školama, da imaju dovoljno vremena za pojesti. Nisam vas shvatio 
što ste htjeli reći. 
 
 SANJA HORVAT IVEKOVIĆ -  Dakle, ovdje smo prvenstveno odgovarali na 
pitanje vezano uz činjenicu koliko se djece u školama hrani i da li neke obitelji imaju 
mogućnost uopće plaćati školsku kuhinju. Naravno, vezano uz samo cijenu obroka i kvalitetu, 
vjerujem da je u određenim školama to dosta velika poteškoća, škole su velike, što eto 
možemo na neki način biti ponosni da kao Grad Samobor imamo određeno povećanje broja 
djece što se tiče gradskih škola, a pogotovo škola Samobor, isto tako već po malo ima 
problema sa prostornim kapacitetima i sve što navodite vezano uz blagavaonicu je točno, radi 
se o takvoj školi. Ono što mi kao osnivač vodimo razgovore s ravnateljima naših gradskih 
škola, dakle škole Bogumil Toni i škole Samobor, je činjenica što mi kao osnivači ćemo moći 
napraviti, jer su nas u Ministarstvu obrazovanja upoznali s time da oni nisu dužni prema 
zakonu da oni škole ne grade, da dobivamo ona zakonska sredstva na koja imamo pravo 
putem decentraliziranih sredstava i to je sve što mi možemo dobiti od države što se tiče naših 
škola. Veliki je problem u školi Bogumil Toni sa smještenim kapacitetima i rekli su nam u 
Ministarstvu da je to jedna od rijetkih situacija u Hrvatskoj, mi moramo brinuti o školama u 
Vukovaru, školama koje se prazne, jer znamo kakva je situacija u Hrvatskoj. Evo, mi ovdje 
kao Grad, naravno, pokušavat ćemo riješiti sve te probleme koji jesu, imamo određene 
razgovore s ravnateljima i vjerujem da ćemo na vrijeme vas moći izvijestiti, ali eto, kao što je 
reklo Ministarstvo taj problem što se tiče smještajnih kapaciteta nije prepoznat kao određena 
poteškoća, njima je veći problem što se škole prazne po državi, a što se neke pune to je valjda 
rezultat određenih demografskih kretanja, i to je na nama kao osnivaču da se s time nosimo. 
Spomenuli su nam i primjer Grada Zagreba gdje nemaju određene škole ni dvorane, pa kažu 
vi u Samoboru možete biti sretni kakve škole imate. 
 
 LOVRO MIHELIĆ - Imam dva pitanja. Prvo pitanje, kako bi se reklo s terena, 
mještani Hrastine me često znaju priupitati, a riječ je o obnovi ceste. Znači Matijina ulica i 
proteže se sve do Svetonedeljske ulice, ta cesta je jako značajna i važna, ona povezuje 
praktički kada izađete iz Sv. Nedelje možete direktno ući u selo, a u dosta je lošem stanju. 
Imamo li u planu za 2018. godinu možda obnoviti barem dio onaj koji je u lošem stanju, ako 
ne i cijelu cestu? 
 Drugo pitanje, ustvari molio bih ako možemo dobiti uvid u troškovnik i detaljan opis 
radova koji se izvode na zgradi tako nam dragog samoborskog kina. 
 
 ZVONKO ŽUPANČIĆ - Na upit gosp. vijećnika za obnovu ceste Matijine, odnosno i 
sami ste naveli dalje i produžetak Ulice Dobriše Cesarića. Moram reći da smo mi napravili 
glavni izvedbeni projekt za obnovu Ulice grada Wirgesa, pa do željezničke pruge i predložili 
smo u Prijedlogu programa za 2018. godinu. S time da moram reći da je procijenjeni iznos 
investicije preko tri milijuna kuna za tu dionicu, pa ćemo morati u određenim etapama to 
izvoditi. Jasno oštećenja koja su evidentna na Matijinoj ulici sanirat će se u okviru redovnog 
održavanja. Ići ćemo etapno, počevši od Ulice grada Wirgesa gdje je najveći promet i pristup 
do autobusnog terminala, tako da ćemo vjerojatno u dvije godine, nadam se uspjeti cijeli taj 
pravac do Hrastinske zatvoriti. 
 
 MIRAN ŠOIĆ - Drugo pitanje se odnosilo na projektnu dokumentaciju, odnosno 
troškovnik za Kino. Budući da traže uvid, onda znači trebamo samo dogovoriti da dođete da 
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vidite. Jel tako, to ste mislili uvid na troškovnik od kina, dobro. Niste bili dovoljno jasni da li 
tražite da se cjelokupna dokumentacija fotokopira? 
 
 LOVRO MIHELIĆ - Znači opis poslova i troškovnik u kopiranom obliku, ako 
možemo dobiti. 
 
 MIRAN ŠOIĆ - Evo, budući smo sat vremena iscrpili pa ćemo nastaviti onda u prvo 
mjesecu kako planiramo sjednicu, tako da ćemo pripremiti nova pitanja. Predlažem da 
krenemo. 
 KREŠO BELJAK - Ne, nismo se shvatili o tome. 
 
 MIRAN ŠOIĆ - Oko čega? Ja sam shvatio da kolega traži da se fotokopira troškovnik 
i da dobi troškovnik ili uvid da dođe tu, pa da mu se rastumači troškovnik, jer sam troškovnik 
po sebi ništa ne znači što gleda. 
 
 KREŠO BELJAK - U kojem god trenutku hoće kolega gradski vijećnik može dobiti 
troškovnik na uvid, mi vam možemo to kopirati ali nećete ništa kužili iz toga. Samo vi dođite 
pa će vam onda kolega pročelnik sve objasniti što vas god zanima. 
 
 LOVRO MIHELIĆ - Je li moguće dobiti kopiju troškovnika i detaljnog opisa radova 
na toj zgradi? 
 
 Vijećnici komentiraju iz klupe, bez uključenog mikrofona, pa se to ne unosi u 
zapisnik. 
 
 MIRAN ŠOIĆ - Dobro, neka dođe pa da vidi uvid, pa da vidimo koje su to točke. 
 Predlažem da završimo aktualni sat, te da se ide na dnevni red i da se malo stvari 
ubrzaju. 
 
 Predsjednik Gradskog vijeća Grada Samobora zaključuje Aktualni sat, te se 
prelazi na rad po usvojenom dnevnom redu. 
 
 
AD1.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na prvu točku dnevnog reda - Izvješće Mandatne komisije 
o mirovanju mandata vijećnika Marinka Džepine i početku mandata zamjenika vijećnika Luke 
Tomovskog. 

Molim predsjednicu Mandatne komisije gđu Irenu Kapor da podnese Izvješće. 
 
IRENA KAPOR - Mandatna komisija na 2. sjednici održanoj 11. prosinca 2017. 

godine podnijela je sljedeće 
IZVJEŠĆE 

 
I. 

Utvrđuje se da članu Gradskog vijeća Grada Samobora Marinku Džepini iz Samobora, 
Domaslovečka ulica 4A, Domaslovec, mandat počinje mirovati 09. prosinca 2017. godine, 
zbog činjenice da je prihvatio obnašanje nespojive dužnosti s dužnošću člana Gradskog 
vijeća. 
 

II. 
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 Utvrđuje se da Luki Tomovskom iz Samobora, Odvojak V. Klaića 3, kao neizabranom 
kandidatu s kandidacijske liste HSS – SDP, počinje mandat u Gradskom vijeću Grada 
Samobora, s danom 09. prosinca 2017. godine. 
 

III. 
 Ovo izvješće stupa na snagu danom donošenja, a objavit će se u Službenim vijestima 
Grada Samobora. 
 
 MIRAN ŠOIĆ - Informacija se prima na znanje, te čestitamo Luki Tomovskom na 
dobrom radu, a pročelniku Džepini na boljem i kvalitetnijem radu odjela, zahvaljujem. 
 
 
AD2.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na drugu točku dnevnog reda - Prijedlog odluke o 
gradskim porezima Grada Samobora. 

Molim gosp. Željka Radovanića, pročelnika Upravnog odjela za financije da u ime 
predlagatelja da uvodno obrazloženje. 
 
 ŽELJKO RADOVANIĆ - Daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koje 
su vijećnici dobili u materijalima za sjednicu. 
 
 MIRAN ŠOIĆ - Odbor za financije i proračun je raspravljao o ovoj temi, Odbor za 
statutarno - pravna pitanja također je raspravljao. 

Otvaramo raspravu. Ima li pitanja? To je usklađenje sa zakonom, ali ako ima pitanja tu 
smo. 

S obzirom da se nitko ne javlja zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog 
odluke o gradskim porezima Grada Samobora. 
 Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (24 
"za") donijelo sljedeću 
 

ODLUKU 
 

o gradskim porezima Grada Samobora u tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 
 Tekst Odluke prilaže se ovom zapisniku i njegov je sastavni dio. 
 
 
AD3.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na treću točku dnevnog reda - Prijedlog odluke o načinu 
financiranja mjesnih odbora i gradskih četvrti Grada Samobora. 

Molim gosp. Zvonka Župančića, pročelnika Upravnog odjela za komunalne djelatnosti 
da u kratkim crtama iznese. 
 
 ZVONKO ŽUPANČIĆ - Daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koje su 
vijećnici dobili u materijalima za sjednicu. 
 
 MIRAN ŠOIĆ - Raspravu su proveli: 

- Odbor za mjesnu samoupravu 
- Odbor za komunalne djelatnosti 
- Odbor za financije i proračun i 
- Odbor za statutarno - pravna pitanja 
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o materijalu kojeg ste dobili uz poziv. 

 
Otvaram raspravu. 

 
 VLADIMIR SKENDROVIĆ - Ovo je po prvi puta, ako se ne varam, da na ovaj 
način se to prezentira, što je samo po sebi dobro, daje nam jednu potpunu sliku. Međutim, 
imam jedno pitanje vezano uz određene financijske transfere koji nisu dio ovog plana. Naime, 
vama je veći vjerojatno poznato, ako i nije sada primate na znanje, da je u Mjesnom odboru 
Klokočevec dvadesetak i više godina praksa da Stolnoteniski klub plaća korištenje onih 
prostorija u gotovini i da je upravo taj detalj kada je stavljen na raspravu Mjesnog odbora 
prouzrokovao, tadašnjem predsjedniku Mjesnog odbora, inače članu HDZ-a, izglasano 
nepovjerenje, jer je taknuo u osinjak, očito. To nisu neka značajna sredstva, koja će nekoga 
osiromašiti ili obogatiti, ali me zanima zbog čega gradske strukture, zadužene za rad mjesnih 
odbora, kada stave ovakve stvari na izglasavanje i slično ne uvedu institut gotovinske naplate 
za određene stvari, jer to je evidentno da se dešava.  
 
 ZVONKO ŽUPANČIĆ - Svaki predsjednik mjesnog odbora, odnosno svaki mjesni 
odbor, odnosno gradska četvrt ima određeni iznos  do tisuću kuna da može podići u gotovini 
uz pravdanje tog izdatka. To je praksa. 
 
 MIRAN ŠOIĆ - Pitanje glasi ovako, iz džepa u džep se prelijeva novac, a toga nema. 
Prema tome, piše lijepo u ovom aktu da svi koji plaćaju i iznajmljuju po ugovoru trebaju ti 
koji koriste prostor uplatiti u gradski proračun, ako sam ja dobro odluku čitao, to piše. Prema 
tome, ne može nitko naplaćivati u gotovini, a svaki u mjesnom odboru može doći i dignuti do 
tisuću kuna uz pravdanje za tekuće stvari koje treba kupiti, da ne nosi predračune i slično. 
Mislim da je to bilio pitanje gosp. Skendrovića. 
 
 VLADIMIR SKENDROVIĆ - Dakle, vrlo jasno ponavljam. Stolnoteniski klub 
dvadeset i više godina Mjesnom odboru Klokočevec, sada uopće ne ulazim u političku 
pozadinu, tko god da je na vlasti, plaća korištenje njihove dvorane. Zašto to nije evidentirano? 
 
 MIRAN ŠOIĆ - To morate pitati u Mjesnom odboru, ne tiče se ove odluke, ako nije 
tamo evidentirano. Da je uplaćeno na račun Grada bi se vidjelo, barem mi koji smo to 
koristili, da su dali dotaciju i subvenciju uvijek preko Grada i proračuna išle. 
 Ima li još pitanja oko odluke? 
 
 IRENA FRANCEKOVIĆ - Imali bih samo jedno kratko pitanje. Kakvo je onda to 
poslovanje mjesnog odbora? Vi velite da se to ne odnosi na ovu točku, možda i ne, možda se 
odnosi na općenito pitanje. Mjesni odbor kao takav nije neka pravna osoba, udruga ili što, on 
je registriran kao pravna osoba i može imati svoju blagajnu, a kome on podnosi izvješće. 
Gradu kao osnivaču, a ne Gradskom vijeću. 
 
 MIRAN ŠOIĆ - Molim gosp. Radovanića da ukratko obrazloži. 
 
 ŽELJKO RADOVANIĆ - Možda samo rečenicu dvije na ovo. Dakle, mjesni odbor 
je svaki pravna osoba, ima opstojnost, i registriran je kao takav, ima pečat i predstavnika u 
tom dijelu, sa svim ovlastima. Unazad tri godine mjesni odbor je imao i svoj žiro-račun, svi 
žiro-računi su bili u našoj poslovnoj banci, a mi smo ih po više radnih sastanaka s 
predsjednicima išli zatvoriti po tri osnova. Prva osnova je da smo ocijenili da oni moraju kao 
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pravna osoba i kao nositelji obveze po tom računu podnositi izvješća. Pod b, moraju 
ispunjavati izjavu o fiskalnoj odgovornosti, to je šezdeset pet  ili sedamdeset pitanja, to je 
njima otežavalo kao volonterima dio posla. Veći dio je upravo ovo što smo sada rekli 
baratanje s tim novcima, onda smo mi neovisno o ovoj odluci, u financijama izradili određeni 
naputak i njima omogućili da za svoj rad, koji je manjeg značaja ili simbolični rad, u onom 
smislu mogu dizati iz blagajne Grada sredstva koja kod sebe pravdaju sljedećim novim 
dizanjem, a to je do tisuću kuna. Ovlasti smo dali pročelniku u tom dijelu da to tako ide iz 
blagajne mjesne samouprave i oni ta sredstva pravdaju. Ovo mi nije bilo jasno, kako je to bilo 
moguće, pa sam bio zatečen pa nisam niti odgovarao. Dakle, mjesni odbor niti jedan ne može 
sklapati ugovor o zakupu ili najmu ili podnajmu, to mora Grad, a kada Grad sklopi takav 
ugovor, onda na žiro-račun Grada Samobora moraju doći ta sredstva. Ta sredstva se mogu 
kasnije vratiti mjesnom odboru, za održavanje dvorane, čistoću i slično. Mislim da sam bio 
jasan, ako ima pitanja mogu još pojasniti. 
 
 VLADIMIR SKENDROVIĆ - Evo, to znači da možemo samo konstatirati da su u 
određeno vrijeme vršene financijske transakcije, koje nisu evidentirane i smatram da nadležno 
tijelo, ovaj Grad mora imati mehanizam koji će kontrolirati i ispitati. Ovdje se ne radi, 
ponavljam, kada se nešto dešava dvadeset i više godina onda je to problem, možda to nekome 
ne izgleda ništa, ali to spada u sferu odgovornosti, koja nadilazi prekršaj i ja zaista ne bih 
volio da se takve stvari povlače dalje. Smatram da Grad mora povući potez i jednostavno 
izvršiti provjeru, svega toga što se navodi da je tamo rađeno, a rađeni su transferi koji nisu 
evidentirani. 
 
 SANJA HORVAT IVEKOVIĆ - Samo bih pitala poštovanog vijećnika, gdje je to 
navedeno ili je to nama u Grad poslana informacija? 
 
 VLADIMIR SKENDROVIĆ - Na sjednici Mjesnog odbora je postavljeno to pitanje, 
što je s tim novcima, i petorica ljudi može i mora o tome posvjedočiti. Oni su rekli da je to 
ustaljena praksa i da nitko ne vidi uopće potrebe da se to uopće bilo gdje evidentira. Nakon 
toga je uslijedila smjena, dakle ona je u ovom trenutku van toga, ali transfer i novci su u 
pitanju. 
 
 SANJA HORVAT IVEKOVIĆ - Tako je, kao što je poštovani vijećnik rekao, molim 
pročelnika ako treba da se provjere zapisnici Vijeća mjesnog odbora, pa ćemo pokušati 
izvidjeti sukladno ovim informacijama koje ste vi naveli. 
 
 MIRAN ŠOIĆ - Da li ima još pitanja, ali o materijalu o kojem raspravljamo, dakle o 
raspodjeli novaca po mjesnim odborima i gradskim četvrtima? 

S obzirom da se više nitko ne javlja zaključujem raspravu i dajem na glasovanje 
Prijedlog odluke o načinu financiranja mjesnih odbora i gradskih četvrti Grada Samobora. 
 Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (24 
"za") donijelo sljedeću 
 
 
 

ODLUKU 
 
o načinu financiranja mjesnih odbora i gradskih četvrti Grada Samobora u tekstu kao što je 
dan u materijalima za sjednicu. 
 Tekst Odluke prilaže se ovom zapisniku i njegov je sastavni dio. 
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AD4.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na četvrtu točku dnevnog reda - Prijedlog Proračuna 
Grada Samobora za 2018. godinu i projekcije za 2019. i 2020. godinu.  

Molim gosp. Željka Radovanića, pročelnika Upravnog odjela za financije da u ime 
predlagatelja da uvodno obrazloženje. 
 
 ŽELJKO RADOVANIĆ - Daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koje 
su vijećnici dobili u materijalima za sjednicu. 
 

MIRAN ŠOIĆ - Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda provela su sljedeća radna 
tijela: 

- Odbor za financije i proračun i 
- Odbor za statutarno - pravna pitanja 

 
te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 
Otvaram raspravu. 

 
 DAMIR SKOK - Htio bih objasniti zašto mi iz stranke Rada i solidarnosti nismo išli s 
amandmanima. Prvo čestitam, radim proračun i slično, to je jedan vrlo, vrlo zahtjevan posao i 
sigurno se ne mogu sve želje uvijek ispuniti i čovjek treba biti vrlo oprezan kod toga. No, 
neću se igrati Sabora i reći a priori kao opozicija da je Proračun katastrofalan, nerazvojan, 
nesocijalan i sve ono što kao što se oni igraju u Saboru. No, ne mogu glasovati za njega iz 
jednog razloga, mislim da je on korektan u ovom dijelu kako je napravljen i kakva je na kraju 
vaša politika. Niti iz vaših predizbornih obećanja, vaše koalicije HSS - SDP, niti naših 
nekakvih planova da smo eventualno došli na vlast, ne vidim nekakve razvojne krupnije 
projekte kojim idemo. Da, vrlo je pohvalno da idemo s uređenjem kina, ali to smo počeli ove 
godine. No, i ova tragedija nedavno koja nam se dogodila na Trgu, zahtjeva ne neko 
kratkoročno rješenje koje će zamaskirati oči ili nešto, nego zahtjeva jedan puno  kapitalniji 
projekt kako bi se prebrodio taj promet u centru grada. Ne želim uopće politizirati oko te 
tragedije ili nešto, nego govorim o nečemu što Samoborce i ljude iz Gornjeg Kraja, Ruda, 
Smerovišća i sveg tog dijela i sve nas druge koji se tu krećemo i koji imamo djecu gore u 
školi muči godinama. No, ne vidim s kojim pozicijama u ovom proračunu bi mogli ići dalje, 
ono što sljedeće ne vidim je priprema na javljanje na EU fondove, odnosno na određene 
projekte koje bismo napravili, jer ne vidim tu stavku u proračunu. Ja konkretno radim obično 
javljanje na dva tendera EU fondova, u firmi gdje radim, to je vrlo ozbiljan posao i skup 
posao, da bi se uopće javili. Ne vidim jednu hrabrost kojom bismo rekli, svi mi zajedno, 
neovisno jel smo tu poziciji ili opozicija, gdje bi ja sutra Samoborcima mogao reći na kavi, 
gledajte iduće godine ćemo raditi, to i to, da postoji neka vizija kud idemo i što želimo 
napraviti. Ne želim uopće pričati o  Šmidhenu, ali opet tu ne vidim rješavanje bazena. Hajde 
meni je Vugrinščak dosta, ja sam tamo skoro svaki dan ljeti, ali nije dosta gomili djeci i 
mladima koji bi mogli plivati i baviti se tim sportom. Ne želim ulaziti, mi kada smo krenuli 
pisati amandmane o nekim stvarima, vidjeli smo da bi ih morali po nekoliko tema napisati, po 
dvadeset. Htio bih vidjeti da imamo odjel i pročelnika za poljoprivredu u ovom Gradu i onda 
ću glasovati za proračun, kada taj proračun u dijelu za poljoprivredu bude ozbiljan, kada će 
stavke u njemu biti nešto što je pravi poticaj, a ne onako, hajde obavili smo. Slažem se 
katastrofalno je stanje u stočarstvu na našim bregima i dolinama, ali ovako malim poticajima 
nećemo ništa promijeniti. Znači, htio bih vidjeti u tom proračunu pravi zaokret i pravu 
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hrabrost da želimo nešto napraviti. Ne želim ulaziti u sve detalje svih drugih nekakvih stvari, 
ali sam htio objasniti, prvo, zašto nismo dali amandmane, jer mislim da ti amandmani ne bi u 
nekakvim tim malim dijelovima napravili svoju svrhu. Ne želim se doticati novog Zakona o 
zaštiti životinja, eventualno azila i svega. Zahvaljujem kolegama Župančiću i Džepini i 
kolegici Vlah i kolegama iz Komunalnog redarstva, jer zajedno radimo na tome, ali bilo koje 
rješenje će se iduće godine naći ili na nivou Grada Samobora ili Županije ili bilo čega, mi 
ćemo definitivno kod tog dijela trebati ići u nekakav rebalans, jer ćemo trebati ozbiljniji novac 
za pokrivanje toga, ovisno rješenju, ali kažem, niti tu ne bih htio dati amandman, jer je to 
pitanje prvenstveno vaše političke odluke, na koji način ćemo se organizirati i onda ću 
svakako iduće godine podržati taj rebalans u tom dijelu. 
 Eto, ja vam želim puno sreće, jer naravno da će se proračun kao takav izglasati, puno 
sreće gosp. Radovaniću u onom planiranju prihoda, to će vam jako trebati, ja mislim. Toliko o 
našem razmišljanju i molim da ga shvatite konstruktivnim i mislim da bi trebali takve 
nekakve zaokrete u budućnosti napraviti. 
 
 VLADIMIR SKENDROVIĆ - Mi smo temeljem dobivenih materijala gdje su naši 
amandmani od prvog do četrnaestog okvalificirani kao tehnički nedorečeni, pa da se sada tu 
ne nadmudrujemo, da li je nešto moglo biti prihvaćeno ili ne mi ćemo te amandmane u ovom 
trenutku povući, da se o njima uopće ne glasa, jasan mi je rezultat toga, ali ćemo temeljem 
poslovničkog prava predati sada dvanaest materijala, odnosno amandmana koji su tehnički 
usklađeni, pa vas molim da ih stavite u rad. 
 
 MIRAN ŠOIĆ - Zahvaljujem, imamo dva prijedloga. Prvo tko je za da se povuku 
amandmani? Dobro. Ako ste dali nove amandmane onda moramo napraviti stanku od deset 
minuta da proučimo i informiramo se. 
 Znači, prijedlog je sljedeći, da se povlače amandmani, to je prvi dio, to je prvi 
prijedlog od HDZ, konstatacija, dobro. 
 Iznimno se mogu amandmani podnijeti i na samoj sjednici, pa je Klub vijećnika HDZ-
a podnio amandmane. Sada ih moramo dati na glasanje, da vidimo da li se nazočni vijećnici 
slažu s time da se amandmani ne stave na raspravu, sada koji su dati, ne prihvate. 
 Tko je za da se ne prihvate? Ove koje ste sada dali, zato velim da moramo pauzu 
napraviti. 
 
 MAJA GRAČANIN - Možda kolega predsjednik nije najbolje obrazložio, odnosno 
nije razumljivo, pa bih htjela pojasniti. Znači, svatko od vijećnika može dati amandman na 
samoj sjednici, ali iznimno ako se s time složi većina nazočnih vijećnika. Znači mi dajemo na 
glasanje da li se slažemo ili ne slažemo, članak 101. 
 Znači, pitanje bi glasilo, tko je za to da se ne dozvoli da se podnesu amandmani na 
samoj sjednici? 
 
 DAMIR SKOK - Mislim da bi stvarno trebali poštivati nešto što je demokracija i 
neka demokratska procedura, stvarno bih htio čuti što to HDZ, gosp. Skendrović imaju za dat, 
pa apeliram da glasamo za, jer mislim da nije dobro da odbijamo a priori, možda je i neki jako 
dobar prijedlog. Uopće ne znam o čemu se radi, ali mislim da bi u skladu nekakve atmosfere u 
ovom Vijeću, apeliram, da ih pustimo da čujemo o čemu se radi. 
 
 KREŠO BELJAK - Na prvoj sjednici Gradskog vijeća sam zamolio sve one koji su 
prvi puta u Vijeću da prouče dobro Poslovnik i način rada Gradskog vijeća. Sve u svoje 
vrijeme, ako ste vi odustali od amandmana to je vaše pravo, ali na samoj sjednici se 
amandmani ne mogu predlagati, odnosno možete raditi što god hoćete, možete meni govoriti 
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da sam lopov, ali sve to skupa je vaš način rada. Poslovnik i procedure se moraju poštivati, 
ako ste odustali od amandmana, ok, o amandmanima se niti ne raspravlja ide se odmah na 
raspravu, odnosno na glasanje. Na samoj sjednici se amandmani tehnički ne mogu podnijeti, 
da je ne znam kakav prijedlog. Dajte se dogovorite, treći put ih mijenjate, mislim ako se vi ne 
možete dogovoriti koji su vaši amandmani, a hoćete se baviti politikom, to je vaš problem, ali 
Grad Samobor je ozbiljna institucija, ponavljam, jedan od najboljih gradova, ako ne i najbolji 
u RH, ne bez veze, nego zbog toga jer poštujemo proceduru. Tu se puno puta znalo dogoditi, a 
nije se nikad dogodilo da su svi amandmani opozicije odbijeni, a priori, nego se puno puta 
znalo i usvojiti, ali sve u skladu s nekakvom procedurom. Na licu mjesta, danas, 21. prosinca, 
podnosite amandmane i radite cirkus, jer ste već podnijeli amandmane o kojima se može 
raspravljati i glasati, mislim da je jako neozbiljno. Ako ste se predomislili preko noći ili ste 
nešto krivo napravili to je vaš problem, a ne problem građana Grad Samobora. Proračun se 
treba donijeti danas, a da se sada ide u tehničke izmjene itd., itd., jednostavno nema vremena. 
To tako ne ide. 
 
 DAMIR SKOK - Ja se slažem i vi sigurno puno bolje poznajete Poslovnik i 
proceduru od mene, ali u ovom trenutku su nam gosp. Šoić i gđa Gračanin išli stavljati da li 
ćemo o tome raspravljati ili ne. 
 
 KREŠO BELJAK - Predlagač proračuna sam ja, na prijedlog proračuna kojeg ste 
dobili doma svi imate pravo podnositi amandmane, svi vijećnici u nekakvim rokovima koji su 
isto tako zadani i o tim amandmanima se raspravlja, a ako ih HDZ hoće povući, a to su sada 
izrazili to je njihovo pravo, oni su amandmane povukli i amandmana više nema i o 
amandmanima se ne raspravlja nego ide na raspravu proračun kao takav. Na licu mjesta 
predložiti amandman da je ne znam kako dobar i da je ne znam koliko usvojiv je tehnički 
nemoguće, to bi značilo da bi sjednica trajalo još sljedeća tri dana ili bi se ponavljala, to ja 
jednostavno neću dopustiti prvi kao predlagač. To bi ispalo zbog toga jer netko ne zna 
proceduru da Samobor neće dobit proračun, pa nemojte biti smiješni. Ako opoziciji to ne 
paše, može uvijek opstruirati na bilo koji način rada, ali ne može opstruirati rad na način da 
sprječava proceduru, odnosno da se proračun ne donese. Imate pravo biti "protiv", imaju 
pravo biti "suzdržani", imaju pravo biti "za", imaju pravo podnositi amandmane i biti s time 
zadovoljni ili ne, ali na licu mjesta sada tražiti pauzu i opstruirati to tako ne bude išlo. Vi 
možete opstruirati svojim odlaskom sa sjednice ili na bilo koji način želite, možete galamiti, 
možete nered stvarati, sve možete, sve ima posljedice, ali da bi sada podnijeli amandmane i 
raspravljali se o njima i ne znam tražili obrazloženje na licu mjesta to je tehnički neizvedivo. 
Nemojte se ljutiti. 
 
 VLADIMIR SKEDNDROVIĆ - Ponovit ću da ne bi bilo zabune i krivog tumačenja. 
Povlačim amandmane od jedan do četrnaest, a o amandmanima petnaest i šesnaest ćemo 
raspravljati i glasovati na način kao što je predviđeno. Kada već dijelite lekcije gosp. 
gradonačelniče, jer ja vas izuzetno i pozorno slušam i kulturno se odnosim tu, tako da mi ne 
treba nitko govoriti kad ću napustiti sjednicu, da li ću je napustiti, ja ju neću, ja sam vrlo 
pedantan u obnašanju vijećničke dužnosti i za to me biračko tijelo ovdje poslalo. Kada već 
dijelite lekcije onda morate, na žalost, to podijeliti i vodećim ljudima ovog Gradskog vijeća, 
jer i oni se ne snalaze u Poslovniku, njima onda prezentirajte kako se to radi, a ja ću se 
prilagoditi. Dakle, ako je riječ o tome da se amandmani mogu donijeti, ja ne želim opstruirati, 
ja želim da proračun bude danas donesen, jer je to u interesu ovog Grada i realizacije svega 
što slijedi. Dakle, ni na kraj pameti nam nije, niti meni osobno, niti grupi vijećnika, da 
opstruiramo na bilo koji način rada, vi biste to možda željeli, to se iz svake vaše rečenice da 
pročitati, ali do toga, na žalost, neće doći, vrlo smo smireni, vrlo pedantni i pozorni u 
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donošenju odluka na ovom Gradskom vijeću. Ukoliko vi smatrate da ja nisam kao predsjednik 
Kluba imao pravo danas na ovoj sjednici uložiti amandmane, koje možete a priori odmah 
odbiti. Mislim da nema potrebe za tim da ih se odbija, ja ću to prihvatiti, nema nikakvog 
problema s time. Ova dva amandmana koje sam spomenu, molio bih da se provede rasprava i 
da se glasa. 
 
 KREŠO BELJAK - Dakle, ako shvaćam ja kao predlagač proračuna, vi povlačite 
prvih četrnaest amandmana koje ste podnijeli u za to predviđenom roku. Vi ste podnijeli 
šesnaest amandmana, znači četrnaest povlačite, to dakle nema spora i o tome nema rasprave, 
jel tako. Ja kao predlagač predlažem Gradskom vijeću, predsjedniku Gradskog vijeća, da 
raspravimo o amandmanima koji nisu povučeni, a o ostalim stvarima je iluzorno u ovom 
trenutku bilo što govoriti. 
 
 MIRAN ŠOIĆ - Dakle, ja sam sada shvatio da one zapravo povlačite, a ova dva 
ostavljate da se rasprave koji su jučer bili na odboru, dobro. 
 
 Vijećnici pričaju iz klupe bez uključenog mikrofona, pa se to ne unosi u zapisnik. 
 
 MIRAN ŠOIĆ - Dobro, o tome možemo sada glasati, a ako hoćete možemo pročitati 
još amandman 101., dakle, iznimno, govorimo.  
 Amandman može podnijeti vijećnik i na sjednici u tijeku rasprave o prijedlogu odluke, 
ako se s time složi većina nazočnih vijećnika i taj amandman podnosi u pisanom obliku uz 
obrazloženje. Prema tome to samo sada rekli.  
 Tko je za to da se ne dozvoli podnošenje amandmana u skladu s člankom 101. 
Poslovnika? 
 
 Nakon provedenog glasanja Gradsko vijeće Grada Samobora većinom glasova 
(15 "za" i 8 "protiv") prihvatilo je prijedlog da se ne prihvaćaju amandmani koji su se 
podnijeli na samoj sjednici. 
  
 MIRAN ŠOIĆ - Ostala su nam još dva amandmana, prvi amandman petnaest 
predlagatelja je - dodjela potpora udrugama proisteklih iz Domovinskog rata. 
 Materijale ste dobili, tko je za to da se amandman ne prihvati? 
  
 Vijećnici pričaju iz klupe bez uključenog mikrofona, pa se to ne unosi u zapisnik. 
 
 MIRAN ŠOIĆ - Molim da se ne suflira sa strane. Dakle, odbor je jučer predložio i 
raspravljao je o tome, dakle, Odbor za financije i proračun je raspravljao o ovim materijalima 
i predložio je da se isti amandman petnaest ne prihvaća. 
 Dakle, tko je za to da se amandman ne prihvati? 
  

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora većinom glasova 
(15 "za" i 8 "protiv") prihvatilo je prijedlog da se amandman ne usvaja.  
 
 MIRAN ŠOIĆ - Tko je sada za ovaj drugi amandman - Usluge promidžbe i 
informiranje, da postaje sastavni dio materijala? 
  
 VLADIMIR SKENDROVIĆ - Molio bih da mi dozvolite da obrazložim amandman 
još jedanput. 
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 MIRAN ŠOIĆ - Može. 
 
 VLADIMIR SKENDROVIĆ - Hajde još malo koncentracije, jer stvarno nema smisla 
da lakrdiju napravimo od sjednice i izglasavanja proračuna, preozbiljna je tema. Naime, 
intencija ovog amandmana je bila da se povećaju sredstva na promidžbi kod odjela 
gradonačelnika, jer dosta puta smo slušali da bi bilo po uzoru i na veliki broj drugih gradova 
koji puštaju live streaming svojih sjednica, a mi smo i tehnički opremljeni, naše WEB stranice 
gradske su opremljene, imamo lokalne medije, koliko je meni poznato zainteresirani da u 
jednoj realnoj cijeni ponude usluge toga, koje bi možda obuhvaćale i širi jedan dio. Smatrali 
smo da bi to dalo još jedan dodatni doprinos izvještavanju sa sjednica Gradskog vijeća, rada 
svih vijećnika prema našim sugrađankama i sugrađanima. Dakle, tu nije bilo nikakve zle 
namjere i smatrali smo da bi taj amandman zapravo trebao jednoglasno biti prihvaćen, jer 
svima nam je u interesu da bude što transparentnije i što čišće izvještavanje s ovih sjednica i 
dostupnije naravno najširoj publici.   
 
 KREŠO BELJAK - Sada ja tu imam vaše papire ove, sada vi meni malo pojasnite da 
bude to ozbiljno sve. Rekli ste da ste podnijeli šesnaest, a koliko ja znam to je sada 
sedamnaest, to je amandman sedamnaesti po ovom materijalu. Ne kužim, ako ste rekli 
šesnaest kako sada sedamnaesti. 
 
 Vijećnik Vladimir Skendrović priča iz klupe bez uključenog mikrofona, pa se to 
ne unosi u zapisnik. 
 
 KREŠO BELJAK - Gosp. Skendrović tu piše amandman sedamnaest. Dajte ljudi 
malo ozbiljnosti, ovo se nikad nije dogodilo, ovo što vi radite to se nikada nije događalo. Mi 
smo tu imali ozbiljnu opoziciju prije, ali dajte se pokušati vi dogovoriti što točno želite. 
Dakle, ovaj amandman je došao pred mene u desetom obliku od onog prvog, prvo ste tražili 
smanjenje novaca, onda vas je nazvao jedan vaš član pa vam je rekao da to baš nije jako 
pametno što radite, pa ste onda predložili povećanje. Dajte se dogovorite vi u stranci, nama 
stvarate tu konfuziju, razumijete, mi nismo naučili raditi na diletantski način.  Ponavljam, i u 
prošlom i u pretprošlom mandatu su tu bili ljudi koji su bili opozicija i ovakve stvari se nisu 
nikada događale, sada neću spominjati imena, ali tu su bili iz vaše stranke. 
 
 Vijećnik Vladimir Skendrović priča iz klupe bez uključenog mikrofona, pa se to 
ne unosi u zapisnik. 
 
 KREŠO BELJAK - Zašto se nervirate, dajte poštujte volju građana, volja građana je 
vama rekla što je vama rekla, a nama je rekla što je nama rekla, to je volja građana. Dajte se 
pomirite malo s time, ne možete na silu, razumijete. Dobronamjerno, dobronamjerno, nemojte 
me prekidati, nemojte se ljutiti, naučite se slušati kad drugi govore, ja sam vas slušao. 
 
 MIRAN ŠOIĆ - Gosp. Skendrović stvarno vas opominjem, dajte do sada smo lijepo 
radili, pa ćemo i sada to odraditi. 
 
 KREŠO BELJAK - Ne možete biti konstruktivni kada mi upadate u riječ, nemojte se 
ljutiti, evo ga opet, ja ne znam što izvodite, stvarno ne znam. Iz ovog Gradskog vijeća, koliko 
se ja sjećam, nitko nije udaljen, pa nemojte tjerati to. Tu postoje i druge stvari pa ne može to 
biti tako kako ste si vi zamislili, da ćete se dovikivati itd., itd. Molim predsjednika Gradskog 
vijeća da ima određene ovlasti da krene, pa što ćemo zaštitare tu dovoditi, pa što ste vi 
Samoborci, to se nikada tu nije događalo. 
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 Vijećnica Irena Franceković priča iz klupe bez uključenog mikrofona, pa se to ne 
unosi u zapisnik.  
 
 KREŠO BELJAK - Gđa Franceković, ne možete to raditi, nemojte se ljutiti, ne 
možete meni upadati u riječ, ne može. 
 
 MIRAN ŠOIĆ - Irena, ja vas molim. 
 
 Vijećnica Irena Franceković priča iz klupe bez uključenog mikrofona, pa se to ne 
unosi u zapisnik.  
 
 MIRAN ŠOIĆ - Na temu hoće i govoriti, ali mu ne date.  
 
 KREŠO BELJAK - Gosp. predsjedniče Gradskog vijeća, lijepo vas molim kao 
predsjednika Gradskog vijeća, vi ste vjerojatno upoznati s izmjenama zakona protiv kojeg 
sam ja osobno bio, ja vas lijepo molim da uvedete red u Gradsku vijećnicu. Imate sve ovlasti 
za to, imate Poslovnik, imate mjere, ja vas molim da to napravite u skladu s nekakvim 
normama. Osobno nikad nisam imao potrebe da se uopće razgovaramo na takav način, da 
mene netko tu konstantno prekida, da mene tu dovikuju, da ne znam što radim, pa zato postoje 
mjere, molim vas da to upotrijebite. Znači, ja nemam pravo reći da ne razumijem brojke, ako 
je gosp. Skendrović rekao da ima šesnaest amandmana, preda mnom je sedamnaesti 
amandman, i ja ne smijem pitati u čemu je problem, ne razumijem ili ja sada mogu reći lijepo, 
ja kao predlagač, bez da čitam uopće, jer ovo što ste vi napravili diletantizam i to uopće nema 
veze ni s politikom, niti s amandmanima, ni s proračunom, ni s ničim. Bez daljnjih 
obrazlaganja odbijam sve amandmane koje ste podnijeli, kao neosnovane i kao nešto što je 
nečitljivo i nepismeno, jer ste rekli da ih je šesnaest, a počinjete s brojem sedamnaest. Jel vam 
je sada to jasnije, da svima drugima bude jasnije. Molim da se povede rasprava oko 
proračuna, ja sam spreman odgovarati na sva pitanja. Amandmane ja kao predlagatelj a priori 
unaprijed bez ičega, ne morate ništa obrazlagati, jer ih ne razumijem, zbog brojeva, dalje neću 
niti čitati, odbijam, i molim Gradsko vijeće da pristupi glasovanju oko mog prijedloga 
proračuna. 
 
 VLADIMIR SKENDROVIĆ - Žao mi je da su do gradonačelnika došli krivi papiri, 
pa je to vidim kod njega izazvalo malu pomutnju, pa ću još jedanput ponoviti. Dakle, Klub 
vijećnika HDZ-a je u zadanim rokovima donio na uvid šesnaest amandmana, četrnaest od njih 
je okvalificirano kao tehnički neispravno. Vi smatrate da su diletantizam, jako lijepe pridjeve 
dijelite. Dakle, povukli smo ih i ostavili dva amandmana, petnaest i šesnaest, da se o njima 
raspravi i glasa, O amandmanu petnaest smo i glasali, dakle nije prihvaćen. Ja sam danas 
ovdje dostavio novih dvanaest amandmana koje smo glasanjem uopće odbili da ćemo o njima 
raspravljati. Dakle, ja uopće ne vidim zbog čega vi amandman sedamnaest, osamnaest i dalje 
imate pred sobom, to više nije tema. Ovo vijeće je odbilo raspravu o tim amandmanima, ja 
vam želim pomoći ne želim vas na bilo koji način diskreditirati i izbacivati iz takta. Dakle, 
samo su vam krivo preneseni papiri. Sada samo moramo glasati o amandmanu broj šesnaest i 
možemo što se nas tiče na glasanje.     
 
 KREŠO BELJAK - Hvala lijepa što vi meni želite pomoći, ali ništa vi meni ne 
pomažete. Sada ću ja vama još jedanput objasniti kako stvari funkcioniraju. Predlagač 
proračuna je gradonačelnik, svi gradski vijećnici mogu podnijeti u zadanom roku amandmane, 
vi to jeste napravili, ali ste ih povukli, ok, koliko god da jeste, jeste. Moje pravo je to 



24 
 

prihvatiti kao predlagača ili ne, ali odluku donosi Gradsko vijeće. Ovo je prijedlog, moj 
prijedlog je da se vaši amandmani, žao mi je što ste ih povukli, jer bi se o tome onda 
raspravljalo, a ovo što se tiče amandmana broj sedamnaest, to je u biti amandman broj 
šesnaest, a četrnaest dobro, ne znam što bi rekao, hvala što mi hoćete pomoći. Samo mi recite 
koji je to amandman, kako se zove, budem ja našao sam, znam čitati još. 
 
 Vijećnik Vladimir Skendrović priča iz klupe bez uključenog mikrofona, pa se to 
ne unosi u zapisnik. 
 
 KREŠO BELJAK - Da se sada dogovorimo. Vi tražite da se skine udrugama 
proisteklih iz Domovinskog rata i da se povećaju usluge promidžbe i informiranja, to vi 
tražite. 
 
 Vijećnik Vladimir Skendrović priča iz klupe bez uključenog mikrofona, pa se to 
ne unosi u zapisnik. 
 

KREŠO BELJAK - Da se skine udrugama iz Domovinskog rata, kako ne to tu piše, 
dodjela potpore udrugama proisteklih iz Domovinskog rada minus sto tisuća kuna, to vi 
tražite. Krivi papir, ja sada ne znam više, tako imam. Usluge promidžbe i informiranja sto 
tisuća, tražite da se poveća, jel tako. Jeste li vi svjesni da ste vi meni tu kaznene prijave pisali, 
odnosno vaši prethodnici, samo malo, da su vaši prethodnici meni pisali kaznene prijave zbog 
toga i u novinama sam završio da sam potrošio milijun kuna za informiranje i promidžbu. Vi 
ste me tužili zbog toga. 

 
Vijećnik Vladimir Skendrović priča iz klupe bez uključenog mikrofona, pa se to 

ne unosi u zapisnik. 
 
KREŠO BELJAK - HDZ, dajte uguglajte to, što ste vi sada nova priča ili što je. 
 
 Vijećnik Vladimir Skendrović priča iz klupe bez uključenog mikrofona, pa se to 

ne unosi u zapisnik. 
 
MIRAN ŠOIĆ - Gosp. Skendrović, gledajte sjednica se snima, svaki svoje galami i tu 

ne možemo ništa zapisati, a poslije bude ja sam rekao ovo ili ono. 
 
KREŠO BELJAK - Ja sam shvatio da vi tražite da se ukine dodjela potpore, odnosno 

da se skine potpora udruga proisteklim iz Domovinskog rata, ja sam protiv toga, nemojte se 
ljutiti. Dobro, vi ste to predložili, ja sam protiv toga. 

Usluge promidžbe informiranja, tražite da se tu poveća, a sami ste me u principu 
prozivali da previše trošimo, iako ne znate kako to ide. To bi se povećalo za sto tisuća kuna, 
promidžba i informiranje. Grad Samobor je, da vas podsjetim, pod mojim vodstvom dobio 
više nagrada kao jedan od najštedljivijih gradova, štedili smo na reprezentaciji, štedili smo na 
informiranju, štedili smo na svim tim stvarima i vi sada od nas tražite da mi to sada 
povećamo. 

 
Vijećnik Vladimir Skendrović priča iz klupe bez uključenog mikrofona, pa se to 

ne unosi u zapisnik. 
 
KREŠO BELJAK - Za koju namjenu? Gosp. Skendrović, jel ste gledali Sabor kada? 

Uzmite si lijepo tu jednog iz mladeži HDZ-a, neka uzme mobitel, Facebook, live snimanje, 
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vidite kako to kolega Pernar radi, i to će biti puno jeftinije, vjerujte mi, a dobit ćete od Grada 
besplatni Wi-Fi. Prijedlog se odbija. 

I ovaj da se uzmu novci udrugama iz Domovinskog rata se odbija i da se povećaju 
usluge promidžbe i informiranja. 

 
MIRAN ŠOIĆ - Ima li još tko da se javlja? Ako nema, onda smo sada došli do onog 

drugog amandmana. 
Stavljam na glasovanje, tko je za to da se prihvati amandman HDZ-a, da se za usluge 

promidžbe i informiranja RO 44 amandman broj šesnaest povećaju iznosi. Nacrt prijedloga je 
osamsto tisuća, naknade članovima tijela da se smanje za minus sto tisuća, a da se za sto 
tisuća povećaju usluge promidžbe i informiranja. Svi ste to dobili u materijalima i zaključak 
odbora. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora sa 6 "za" i 18 
"protiv" nije prihvatilo navedeni amandman da se povećaju usluge promidžbe i 
informiranja. 

 
 KREŠO BELJAK - Živimo u vremenu Interneta, pa samo da vam pročitam vaše 
optužbe iz 2010. godine. "Samoborski HDZ-e ne miruje zbog kritičkog osvrtanja na rad 
gradske vlasti". Dakle, datum je 28. prosinac 2010. godine. "Vlast nema za poplavljene, 
vrtiće, ali ima milijun kuna za samoreklamiranje, odnosno za nekakve zagrebačke vijesti, 
odnosno za promidžbu i informiranje." Dakle, vi ste mene 2010. godine u novine stavili da 
sam potrošio, a naslov vam je tog članka "Gradonačelnik Samobora Krešo Beljak potrošio je 
milijun kuna zasamo reklamu", a sada vi tražite da mi toj još dignemo i onda ćete me 
optuživati da sam ja potrošio milijun i sto tisuća kuna za samo reklamu. Pa dajte ljudi budite 
ozbiljni i nemojte to raditi. Evo, ja vama sada pomažem, što ste me htjeli nasanjkati, ne 
razumijem, evo vam tu članak uguglajte si, neka novinari vide. Samoborski HDZ-e optužio 
gradonačelnika da je potrošio milijun kuna na samoreklamu po toj stavci i sada tražite da to 
dignemo još. Ljudi, treba pomoć potrebitima, potrebitima, mi smo socijalni Grad koji 
socijalno razmišlja, dajte budite i vi takvi. 
 
 VLADIMIR SKENDROVIĆ - Da obrazložim ispred Kluba vijećnika, ja apsolutno 
podržavam nastojanja gosp. gradonačelnika da bude u proračunu socijalno osjetljiv i da vodi 
brigu i tu će uvijek imati podršku od, pretpostavljam i nadam se, u ovoj dvorani, jer to je 
načelo koje svi moramo poštivati i težiti k tome, ali me onda čudi da su a priori odbijeni baš ti 
amandmani koji su uključivali nešto preko četiri tisuće korisnika koji bi barem u jednom 
malom dijelu osjetili korist od tih amandmana. Malo mi je tu nesrazmjer, što se tiče 2010. i 
optužbi, jako zločesto od onih koji su vas optuživali, jako zločesto, ja ću su zaista dati truda 
da s tim ljudima ozbiljno porazgovaram o tome, jer to nije korektno da se na takav način 
funkcionira, bit će sankcionirani budite uvjereni u to. Kada smo tražili da ide za tih sto tisuća, 
nije bilo nikakvog nasanjkavanja, vi jako dobro kližete, pretpostavljam, a ja sam uvijek na 
suhom pa onda moram na taj način reagirati. Hajmo malo korektnosti, ne znam tko se smijao, 
ali se ne možete smijati. 
 
 Gradonačelnik Krešo Beljak priča bez uključenog mikrofona, pa se to ne unosi u 
zapisnik.   
 

VLADIMIR SKENDROVIĆ - Vidim koliko ste vi to uspjeli napraviti, vaši šute kao 
zaliveni, svaka čast. Dobro neki puta i malo šale treba u atmosferu unijeti, jer vidim da se 
dosta ozbiljno oko stvari koje ne bi trebalo doživljavati na takav način pristupa. Ja neću dalje 
o 2010., volio bih da barem kod rebalansa za 2018., kad već nismo našli sada, mogućnost 
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nađemo sredstva da izjednačimo umirovljenike kod Uskrsa i Božića. Prošli puta kada sam o 
tome raspravljao ukazao sam na nesrazmjer, jer da li to više umirovljenika umre ili se novi 
pojave u određenom periodu između Uskrsa i Božića, pa onda to hoće biti čudno kada 
gledamo da je sto i kusur tisuću kuna razlika. Svi ovi amandmani, sve ono što smo željeli s 
njima postići usmjereno je bilo isključivo na korist najšireg djela tih korisnika i nije bilo u 
njima nikakvog nasanjkavanja. Žao nam je da je to tako, i na taj način protumačeno. No, s 
obzirom da nemam namjeru vraćati se ni sekunde u prošlu godinu i godine ispred, neću dalje 
uzimati vrijeme na ovoj raspravi, zato jer je izvjesno kako će proračun biti izglasan, žao mi je 
samo da nismo shvaćeni kao dobronamjerni i usmjereni prema najvećem broju korisnika.   

 
KREŠO BELJAK - Evo, počeli smo se malo normalnije razgovarati, ja vam se 

zahvaljujem. Opet malo Google, onda ćete vidjeti "Božićnice najveće u Samoboru i Jaski, u 
Vrbovcu i Gorici ih nema". Mi smo najjači po svemu gosp. Skendrović i toga ste vi isto tako 
jako dobro svjesni. Ja vas pozivam, sami ste rekli, ok, idemo u rebalansu proračuna kojeg 
ćemo morati raditi na više, jer se stalno razvijamo i sigurno će biti bolje, ako Bog da, bude, ja 
vas pozivam ako stvarno imate namjeru konstruktivno raditi da se sjednemo svi skupa, svi 
klubovi koji djeluju u Gradskom vijeću Grada Samobora, da se ne prepucavamo s nerealnim i 
nerezonskim amandmanima, itd., itd., da skupa složimo proračun. Evo, ja ću ga predložiti 
onako kako vi slažete, ali da onda to budu realne stvari, a ne da budu nerealne stvari ili ne 
znam pokušaji nasanjkavanja ili ne znam čega. Evo, ja vas doista pozivam, ima jedan uvjet, 
dajte sada lijepo pokažite veličinu, mi budemo tako i tkao izglasali to znate sami, budite vi 
"za" pokažite da smo svi skupa, pa idemo na proljeće svi skupa voditi ovaj Grad. Uostalom 
poanta je i novog zakona upravo takva, da Gradsko vijeće zajednički, zato bi trebao biti 
paramentalizam itd., itd., da se zajednički donašaju stvari i da budu korektiv rada gradskih 
čelnika, odnosno izvršne vlasti. Pozivam vas otvoreno na to, posve otvoreno, cijelo vrijeme je 
namjera da se rad skupa, sudjelujte u radu, bit će prihvaćeno sve što bude realno, hvala Bogu, 
dvadeset pet ljudi sigurno zna više nego jedan čovjek sam, bez obzira iz koje stranke dolazi, 
samo ako su namjere dobre, evo sada imate priliku to na glasanju pokazati. 

 
LUKA TOMOVSKI - Evo, prvo bih vas sve pozdravio, ovo mi je prvi puta da vam se 

javljam. Žao mi je što se ovakav cirkus dešava, što se uglavnom odostraga, dok gradonačelnik 
priča ubacuje, ja sam mislio da su vijećnici malo ozbiljniji. 

Što se tiče ovog amandmana na proračun, sto tisuća kuna za prenošenje neke sjednice 
u moderno doba, kada su mobiteli igri, kamere kada su jeftinije i kada Grada ima WEB 
stranicu. Mene zanima, zašto toliko, hoće li to neka agencije promocije raditi tipa Fimi medija 
ili tko? 

 
IRENA FRANCEKOVIĆ - S obzirom da je gosp. gradonačelnik rekao da bi trebali 

ići u pozitivnom tonu, pa bih se ja nadovezala na diskusiju kolege Skoka prije toga. Mi kao 
vijećnici, nezavisni u Gradu Samoboru pod platformom Mosta nismo pripremali amandmane 
iz više razloga, jedno je da smo shvatili da bi to bilo izgubljeno vrijeme, jer amandmani vrlo 
vjerojatno ne bi bili niti prihvaćeni, ali to je manje važno, važno je više od toga da je jako 
teško u ovakvom proračunu uzeti negdje da bi se negdje premjestilo, s obzirom da nema se 
bitno što uzeti iz neke pozicije. Ovim putem pozdravljam kolegu Džepinu, koji je postavljen 
za pročelnika za gospodarstvo i EU fondove, nadam se da će sada kada je došao na tu 
funkciju puno učiniti, već možda u prvoj godini, da pokušamo doći do nekih drugih izvora 
sredstava osim samog proračuna, te da stvarno započnemo neke kapitalne objekte uz pomoć 
Europe. Čestitam na Tehnopolisu, nadam se da će on donijeti nešto dobro, neki novi smjer 
Gradu Samoboru. Trebalo bi se možda skoncetrirati možda i veće poduzetnike, oni sigurno 
neće ući u tu priču o Tehnopolisu, to je više predviđeno za neke početne poduzetnike i neke 
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početne investicije. Znači trebalo bi možda privući neke veće poduzetnike, znam da je 
gradonačelnik rekao da mi imamo stopu zaposlenosti veliku, ali s obzirom na prihod s naslova 
dohotka, mislim da bi se ipak moglo učiniti da se tim većim firmama omogući da dođu na 
naše područje i da se zaposli veći broj ljudi. Obzirom da smo postali grad u koji se doseljava 
dosta obitelji, znači sagradilo se dosta novih stanova koji se sada prodaju, imat ćemo 
problema, već sada imamo s školama i vrtićima, u tom smislu bi trebalo iznaći možda neka 
druga europska sredstva da se proračun kao takav poveća. Zahvaljujem se gradonačelniku što 
nam je ponudio mogućnost da sudjelujemo pozitivno u stvaranju proračuna za drugu godinu, 
nadam se da će se držati te riječi pa će nas pozvati na jedan takav sastanak. Zahvaljujem se što 
ste me uspjeli saslušati u miru.  

 
MIRAN ŠOIĆ - Ima li još pitanja? Ako nema, dajem na glasovanje Prijedlog 

Proračuna Grada Samobora za 2018. godinu i Projekciju za 2019. i 2020. godinu. 
Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora većinom glasova (16 

"za", 6 "protiv" i 2 "suzdržan") donijelo je sljedeći 
 

PRORAČUN 
 

Grada Samobora za 2018. godinu i projekcije za 2019. i 2020. godinu u tekstu kao što je dan u 
materijalima za sjednicu. 
 Tekst Proračuna prilaže se ovom zapisniku i njegov je sastavni dio. 
 
 
AD5.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na petu točku dnevnog reda - Prijedlog odluke o 
izvršavanju Proračuna Grada Samobora za 2018. godinu.  

Molim gosp. Željka Radovanića, pročelnika da da uvodno obrazloženje. 
 

ŽELJKO RADOVANIĆ - Daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koje 
su vijećnici dobili u materijalima za sjednicu. 
 

MIRAN ŠOIĆ - Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda provela su sljedeća radna 
tijela: 

- Odbor za financije i proračun i 
- Odbor za statutarno - pravna pitanja 

 
te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 
Otvaram raspravu. 

 
 VLADIMIR SKENDROVIĆ - Evo, samo ću se na drugu stranicu na Izvješće o 
provedenoj prethodnoj raspravi, mi smo to jučer imali i na Odboru, gdje sam se kratko 
elaborirao na to. Nije sporno kad visina garancije i kreditne zaduženosti bude možda i dosta 
visoka kada imamo gotove projekte i njihovu realizaciju. Međutim, ja sam u projekciji za 
2019. i 2020. godinu rekao da idemo s trideset milijuna kreditnih sredstava za izgradnju 
bazena za koji, moram priznati, kao vijećnik vidio niti projekt, niti elaborat, niti poziciju gdje 
će on biti. Dakle, ne znamo osnovne stvari i parametre, ali znamo da ćemo se zadužiti za 
trideset milijuna kuna. To je bila intencija mog javljanja, jer mislim da je neozbiljno staviti 
cifru ovako ko lopatom, a ne imati osnovne stvari koje bi trebale biti u prethodnoj raspravi 
provedene. 
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 MIRAN ŠOIĆ - Da li se još netko javlja? 
 
 ŽELJKO RADOVANIĆ - Samo malo radi pojašnjenja. Dakle, iščitavajući Proračun 
2018., vidjeli smo da upravo u njemu imamo odgovor na ovo pitanje, dakle, u Proračunu 
2018. su predviđena sredstva za izradu projekta i ono sve što je potrebno da bi se troškovnički 
obradilo, a kredit ukoliko do njega dođe će biti 2019. i 2020. kada smo to poplanirali po 
petnaest milijuna kuna. Dakle, sve je bilo u proračunu čitljivo iskazano. 
 

MIRAN ŠOIĆ - Molio bih vijećnike da rade, a ne da šeću. Da li ima još pitanja? 
Budući da se nitko ne javlja za raspravu, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje 
Prijedlog odluke o izvršavanju Proračuna Grada Samobora za 2018. godinu.  

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora većinom glasova (18 
"za" i 4 "protiv") donijelo je sljedeću 
 

ODLUKU 
 

o izvršavanju Proračuna Grada Samobora za 2018. godinu u tekstu kao što je dan u 
materijalima za sjednicu. 
 Tekst Odluke prilaže se ovom zapisniku i njegov je sastavni dio. 
 
 
AD6.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na šestu točku dnevnog reda - Prijedlog Plana gradnje 
komunalnih vodnih građevina i Programa gradnje objekata i uređaja komunalne infrastrukture 
u Gradu Samoboru za 2018. godinu.  

Molim gosp. Zvonka Župančića, da u kratkim crtama da uvodno obrazloženje. 
 
 ZVONKO ŽUPANČIĆ - Daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koje su 
vijećnici dobili u materijalima za sjednicu. 
 

MIRAN ŠOIĆ - Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda provela su sljedeća radna 
tijela: 

- Odbor za financije i proračun i 
- Odbor za statutarno - pravna pitanja 

 
te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 
 

Otvaram raspravu. 
S obzirom da se nitko ne javlja za riječ zaključujem raspravu i dajem na glasovanje 

Prijedlog Plana gradnje komunalnih vodnih građevina i Programa gradnje objekata i uređaja 
komunalne infrastrukture u Gradu Samoboru za 2018. godinu.  
 Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora većinom glasova (18 
"za" i 4 "protiv") donijelo je sljedeći 
 

PLAN 
 

gradnje komunalnih vodnih građevina i Programa gradnje objekata i uređaja komunalne 
infrastrukture u Gradu Samoboru za 2018. godinu u tekstu kao što je dan u materijalima za 
sjednicu. 
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 Tekst Plana i Programa prilaže se ovom zapisniku i njegov je sastavni dio. 
 
 
AD7.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na sedmu točku dnevnog reda - Prijedlog Programa 
održavanja komunalne infrastrukture u Gradu Samoboru za 2018. godinu.  

Molim gosp. Zvonka Župančića, iznese ukratko uvodno obrazloženje. 
 

ZVONKO ŽUPANČIĆ - Daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koje su 
vijećnici dobili u materijalima za sjednicu. 
 

MIRAN ŠOIĆ - Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda provela su sljedeća radna 
tijela: 

- Odbor za financije i proračun i 
- Odbor za statutarno - pravna pitanja 

 
te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 
 

Otvaram raspravu. 
 

S obzirom da se nitko ne javlja za riječ zaključujem raspravu i dajem na glasovanje 
Prijedlog Programa održavanja komunalne infrastrukture u Gradu Samoboru za 2018. godinu.  

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora većinom glasova (18 
"za" i 4 "protiv") donijelo je sljedeći 
 

PROGRAM 
 

održavanja komunalne infrastrukture u Gradu Samoboru za 2018. godinu u tekstu kao što je 
dan u materijalima za sjednicu. 
 Tekst Programa prilaže se ovom zapisniku i njegov je sastavni dio. 
 
 
AD8.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na osmu točku dnevnog reda - Prijedlog Programa 
gospodarenja i upravljanja gradskom imovinom i usmjeravanja prostornog razvoja Grada 
Samobora za 2018. godinu.  

Molim gosp. Marinka Džepinu, pročelnika Upravnog odjela da da uvodno 
obrazloženje. 
 
 MARINKO DŽEPINA - Daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koje su 
vijećnici dobili u materijalima za sjednicu. 
 

MIRAN ŠOIĆ - Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda provela su sljedeća radna 
tijela: 

- Odbor za financije i proračun i 
- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 
te su donijela zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 
Otvaram raspravu. 
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S obzirom da se nitko ne javlja za riječ zaključujem raspravu i dajem na glasovanje 
Prijedlog Programa gospodarenja i upravljanja gradskom imovinom i usmjeravanja 
prostornog razvoja Grada Samobora za 2018. godinu.  
 Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora većinom glasova (15 
"za" i 4 "protiv") donijelo je sljedeći 
 

PROGRAM 
 

gospodarenja i upravljanja gradskom imovinom i usmjeravanja prostornog razvoja Grada 
Samobora za 2018. godinu u tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu.  
 Tekst Programa prilaže se ovom zapisniku i njegov je sastavni dio. 
 
 
AD9.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na devetu točku dnevnog reda - Prijedlog Programa mjera 
za razvoj malog gospodarstva, poljoprivrede i turizma Grada Samobora za 2018. godinu.  

Molim gosp. Marinka Džepinu, pročelnika Upravnog odjela da još jedanput da kratko 
obrazloženje. 
 

MARINKO DŽEPINA - Daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koje su 
vijećnici dobili u materijalima za sjednicu. 
 

MIRAN ŠOIĆ - Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda provela su sljedeća radna 
tijela: 

- Odbor za financije i proračun i 
- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 
te su donijela zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 
 

Otvaram raspravu. 
S obzirom da se nitko ne javlja za riječ zaključujem raspravu i dajem na glasovanje 

Prijedlog Programa mjera za razvoj malog gospodarstva, poljoprivrede i turizma Grada 
Samobora za 2018. godinu.  

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora većinom glasova (14 
"za" i 4 "protiv") donijelo je sljedeći 
 

PROGRAM 
 

 mjera za razvoj malog gospodarstva, poljoprivrede i turizma Grada Samobora za 2018. 
godinu u tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 
 Tekst Programa prilaže se ovom zapisniku i njegov je sastavni dio. 
 
 
AD10.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na desetu točku dnevnog reda - Prijedlog Programa javnih 
potreba u predškolskom odgoju i obrazovanju Grada Samobora za 2018. godinu.  

Molim gosp. Juru Horvata, pročelnika da u kratkim crtama iznese uvodno 
obrazloženje. 
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 JURO HORVAT - Daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koje su 
vijećnici dobili u materijalima za sjednicu. 
 

MIRAN ŠOIĆ - Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda provela su sljedeća radna 
tijela: 

- Odbor za financije i proračun i  
- Odbor za statutarno - pravna pitanja 

 
te su donijela zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 
 

Otvaram raspravu. 
S obzirom da se nitko ne javlja za riječ zaključujem raspravu i dajem na glasovanje 

Prijedlog Programa javnih potreba u predškolskom odgoju i obrazovanju Grada Samobora za 
2018. godinu. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora većinom glasova (16 
"za" i 4 "protiv") donijelo je sljedeći 
 

PROGRAM 
 

javnih potreba u predškolskom odgoju i obrazovanju Grada Samobora za 2018. godinu u 
tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 

Tekst Programa prilaže se ovom zapisniku i njegov je sastavni dio. 
 
 
AD11.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na jedanaestu točku dnevnog reda - Prijedlog Programa 
javnih potreba u školstvu Grada Samobora za 2018. godinu.  

Molim gosp. Juru Horvata, pročelnika da iznese uvodno obrazloženje u kratkim 
crtama. 
 

JURO HORVAT - Daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koje su 
vijećnici dobili u materijalima za sjednicu. 
 

MIRAN ŠOIĆ - Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda provela su sljedeća radna 
tijela: 

- Odbor za financije i proračun i  
- Odbor za statutarno - pravna pitanja 

 
te su donijela zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 
 

Otvaram raspravu. 
S obzirom da se nitko ne javlja za riječ zaključujem raspravu i dajem na glasovanje 

Prijedlog Programa javnih potreba u školstvu Grada Samobora za 2018. godinu.  
Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora većinom glasova (17 

"za" i 4 "protiv") donijelo je sljedeći 
 

PROGRAM 
 

javnih potreba u školstvu Grada Samobora za 2018. godinu u tekstu kao što je dan u 
materijalima za sjednicu.  
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 Tekst Programa prilaže se ovom zapisniku i njegov je sastavni dio. 
 
 
 
 Vođenje sjednice preuzima zamjenica predsjednika Gradskog vijeća gđa Maja 
Gračanin. 
 
 
AD12.) 

MAJA GRAČANIN - Prelazimo na dvanaestu točku dnevnog reda - Prijedlog 
Programa javnih potreba u sportu Grada Samobora za 2018. godinu.  

Molim gosp. Juru Horvata, pročelnika Upravnog odjela za društvene djelatnosti da u 
ime predlagatelja da uvodno obrazloženje. 
 

JURO HORVAT - Daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koje su 
vijećnici dobili u materijalima za sjednicu. 
 

MAJA GRAČANIN - Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda provela su sljedeća 
radna tijela: 

- Odbor za financije i proračun i 
- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 
te su donijela zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 
Otvaram raspravu. 
Budući da se nitko ne javlja za raspravu zaključujem istu i dajem na glasanje Prijedlog 

Programa javnih potreba u sportu Grada Samobora za 2018. godinu.  
Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora većinom glasova (17 

"za" i 6 "protiv") donijelo je sljedeći 
 

PROGRAM 
 
javnih potreba u sportu Grada Samobora za 2018. godinu u tekstu kao što je dan u 
materijalima za sjednicu. 
 Tekst Programa prilaže se ovom zapisniku i njegov je sastavni dio. 
 
 
AD13.) 

MAJA GRAČANIN - Prelazimo na trinaestu točku dnevnog reda - Prijedlog 
Programa javnih potreba u kulturi Grada Samobora za 2018. godinu.  

Molim gosp. Juru Horvata, pročelnika Upravnog odjela za društvene djelatnosti da u 
ime predlagatelja da uvodno obrazloženje. 

 
JURO HORVAT - Daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koje su 

vijećnici dobili u materijalima za sjednicu. 
 

MIRAN ŠOIĆ - Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda provela su sljedeća radna 
tijela: 

- Odbor za financije i proračun i  
- Odbor za statutarno - pravna pitanja 
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te su donijela zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 
 

Otvaram raspravu. 
Ako se nitko ne javlja zaključujem raspravu i dajem na glasanje Prijedlog Programa 

javnih potreba u kulturi Grada Samobora za 2018. godinu.  
Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora većinom glasova (18 

"za" i 6 "protiv") donijelo je sljedeći 
 

PROGRAM 
 

javnih potreba u kulturi Grada Samobora za 2018. godinu u tekstu kao što je dan u 
materijalima za sjednicu.  
 Tekst Programa prilaže se ovom zapisniku i njegov je sastavni dio. 
 
 
AD14.) 

MAJA GRAČANIN - Prelazimo na četrnaestu točku dnevnog reda - Prijedlog 
Programa javnih potreba u tehničkoj kulturi Grada Samobora za 2018. godinu.  

Molim gosp. Juru Horvata, pročelnika Upravnog odjela za društvene djelatnosti da u 
ime predlagatelja da uvodno obrazloženje. 
 

JURO HORVAT - Daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koje su 
vijećnici dobili u materijalima za sjednicu. 
 

MAJA GRAČANIN - Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda provela su sljedeća 
radna tijela: 

- Odbor za financije i proračun i  
- Odbor za statutarno - pravna pitanja 

 
te su donijela zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 
 

Otvaram raspravu. 
Ako se nitko ne javlja zaključujem raspravu i dajem na glasanje Prijedlog Programa 

javnih potreba u tehničkoj kulturi Grada Samobora za 2018. godinu.  
Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora većinom glasova (18 

"za" i 6 "protiv") donijelo je sljedeći 
 

PROGRAM 
 

javnih potreba u tehničkoj kulturi Grada Samobora za 2018. godinu u tekstu kao što je dan u 
materijalima za sjednicu.  
 Tekst Programa prilaže se ovom zapisniku i njegov je sastavni dio. 
AD15.) 

MAJA GRAČANIN - Prelazimo na petnaestu točku dnevnog reda - Prijedlog 
Programa javnih potreba u socijalnoj skrbi i zdravstvu Grada Samobora za 2018. godinu.  

Molim gosp. Juru Horvata, pročelnika Upravnog odjela za društvene djelatnosti da u 
ime predlagatelja da uvodno obrazloženje. 
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JURO HORVAT - Daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koje su 
vijećnici dobili u materijalima za sjednicu. 
 

MAJA GRAČANIN - Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda provela su sljedeća 
radna tijela: 

- Odbor za financije i proračun i  
- Odbor za statutarno - pravna pitanja 

 
te su donijela zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 
 

Otvaram raspravu. 
 
VLADIMIR SKENDROVIĆ - Bitno da se nije javila Fimi media, kad se Skendrović 

javlja onda je ok. Žao mi je da smo ime koje je ovdje u tekstu navedeno javno potrebe nije 
više zastupljeno bilo kada se radio program tih javnih potreba. Ja razumijem i apsolutno sam 
svjestan činjenice da zdravstvo, prvenstveno na njega se elaboriram, spada pod ingerenciju 
državne i županijske razine, ali svakako nam nitko ne brani da gdje god već učestvujemo, a 
učestvujemo, u sufinanciranju i određenih ambulanti, što je izuzetno pohvalno i zasigurno će 
naići na pozitivan odjek kod naših građana, nismo uspjeli naći čak ni u projekcijama određena 
sredstva za jedan segment zdravstvenih usluga, koji nije možda životno ovisan, ali je 
potreban, a radi se o Fizikalnoj terapiji. Imamo Fizikalnu terapiju u Domu zdravlja koja je u 
neprimjerenim uvjetima i volio bih ako bi u narednom periodu kada se rade planske veličine i 
u suradnji s županijskom razinom, vjerujem da ćemo naići na pozitivan odjek i na državnoj 
razini, pronašli model sufinanciranja, da se nivo usluge prema našim sugrađanima podigne i 
da se uvjeti rada djelatnika u Fizikalnoj terapiji poprave. 

 
SANJA HORVAT IVEKOVIĆ - Pohvaljujem to što gosp. Skendrović spominje 

Fizikalnu terapiju, svjesni smo i mi određenih poteškoća i razgovarali smo u više navrata sa 
Zagrebačkom županijom o toj problematici, s obzirom da se radi na neki način o prostoru koji 
je dosta nedostupan određenim osobama, tu prvenstveno mislim na osobe s invaliditetom i 
slično, ukoliko bi trebali biti korisnici. Isto tako treba napomenuti da na to područje 
gravitiraju i stanovnici Sv. Nedelje, pa čak i Stupnika, možda čak dolaze iz zapadnog dijela 
Zagreba, korisnici u taj prostor, tu bismo trebali vrlo vjerojatno očekivati određene promjene 
u zakonskim aktima, gdje bi trebalo povećati vrlo vjerojatno određeni broj djelatnika koji 
tamo rade. Mi smo pitali i ravnatelja Doma zdravlja u čijoj ingerenciji je Fizikalna terapija 
oko eventualnog proširenja tog prostora, to je bilo prije nekoliko mjeseci, pa je rekao da su 
oni pokušavali putem svojih službi nešto pomaknuti, no da nisu uspjeli. Nadam se da će 
Zagrebačka županija prepoznati taj problem, ali evo i mi smo tu u Gradu spremni reagirati 
ako će nešto trebati, a nadamo se da će Ministarstvo zdravstva biti susretljivo pa da bude ta 
Fizikalna terapija dostupnija našim građanima, da ne moraju mjesecima čekati na nju. Znamo 
kako je to ljudi dođu i naruče se za godinu dana, a treba ti danas ta terapija ili sutra, ljudi nisu 
došli to tražiti bezveze, tako da su prisiljeni onda neki, ako imaju te mogućnosti, si to platiti, 
tako da se ja nadam da će se ta usluga ne samo promijeniti što se tiče Grada Samobora, nego 
da će i Ministarstvo zdravstva imati neke odgovore kroz zakonske akte na te poteškoće s 
kojima su suočeni oni koji pružaju usluge fizikalne terapije.      

 
MAJA GRAČANIN - Da li se još netko javlja za raspravu? Ukoliko ne zaključujem 

raspravu i dajem na glasanje Prijedlog Programa javnih potreba u socijalnoj skrbi i zdravstvu 
Grada Samobora za 2018. godinu.  
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Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora većinom glasova (18 
"za" i 5 "protiv") donijelo je sljedeći 

 
 

PROGRAM 
 

 javnih potreba u socijalnoj skrbi i zdravstvu Grada Samobora za 2018. godinu, u tekstu kao 
što je dan u materijalima za sjednicu. 
 Tekst Programa prilaže se ovom zapisniku i njego je sastavni dio. 
 
 
AD16.) 

 MAJA GRAČANIN - Prelazimo na šesnaestu točku dnevnog reda - Prijedlog 
Programa mjera sanacije unutar zona sanitarne zaštite izvorišta Slapnica i Lipovec za 
postojeće građevine i postojeće djelatnosti. 
  

Daljnje vođenje sjednice gđa Maja Gračanin prepušta predsjedniku Gradskog 
vijeća. 
 

MIRAN ŠOIĆ - Molim gosp. Zvonka Župančića, pročelnika da u kratkim crtama da 
uvodno obrazloženje. 

 
ZVONKO ŽUPANČIĆ - Daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koje su 

vijećnici dobili u materijalima za sjednicu. 
 
MIRAN ŠOIĆ - Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda provela su sljedeća radna 

tijela: 
- Odbor za komunalne djelatnosti 
- Odbor za financije i proračun i  
- Odbor za statutarno - pravna pitanja 

 
te su donijela zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 
Otvaram raspravu. 
 
DAMIR SKOK - Nemam pitanja, ali u duhu blagdana, ali i inače kako se želimo mi 

ponašati, želio bih pohvaliti jer mislim da je to jako dobar projekt i svaka čast. 
 
MIRAN ŠOIĆ - Da li se još netko javlja? Ako ne, dajem na glasovanje Prijedlog 

Programa mjera sanacije unutar zona sanitarne zaštite izvorišta Slapnica i Lipovec za 
postojeće građevine i postojeće djelatnosti. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora  jednoglasno je (22 
"za") donijelo sljedeći 
 

PROGRAM 
 

mjera sanacije unutar zona sanitarne zaštite izvorišta Slapnica i Lipovec za postojeće 
građevine i postojeće djelatnosti u tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 
 Tekst Programa prilaže se ovom zapisniku i njegov je sastavni dio. 
AD17.) 
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MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na sedamnaestu točku dnevnog reda - Prijedlog odluke o 
raskidu Ugovora o koncesiji za obavljanje komunalne djelatnosti dimnjačarskih poslova na 
području Grada Samobora za područje dva (2) i obavljanju djelatnosti do sklapanja ugovora o 
koncesiji nakon provedbe postupka davanje koncesije. 

Molim gosp. Marinka Džepinu da ukratko da uvodno obrazloženje. 
 
MARINKO DŽEPINA - Daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koje su 

vijećnici dobili u materijalima za sjednicu. 
 
MIRAN ŠOIĆ - Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda provela su sljedeća radna 

tijela: 
- Odbor za komunalne djelatnosti 
- Odbor za financije i proračun i 
- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 
te su donijela zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 
Otvaram raspravu. 
 
VLADIMIR SKENDROVIĆ - Mi ćemo naravno podržati kao Klub vijećnika raskid 

ovog ugovora, jer evidentno je da su problemi otišli predaleko. Međutim, nekoliko stvari bih 
želio samo naglasiti. Naime, danas ujutro je bila prigoda na državnoj televiziji, bio je detalj 
upravo o izuzetno deficitarnom zanimanju dimnjačarstva i usluge čišćenja i mi ćemo 
vjerojatno i sami imati problema zapravo pronaći adekvatno poduzeće i osobu koja će 
pokrivati te usluge, jer ovaj dimnjačar koji će to dalje raditi on to jednostavno ne može fizički 
stići sve odraditi. Tu se pojavljuje pitanje što napraviti, ja nisam upućen pa i moje pitanje ide 
u tom smjeru. Da li smo mi ograničeni s postotkom koji mi kao koncesiju moramo odrediti i 
naravno koju koncesionar mora platiti, pa možda i tu da iziđemo u susret da prevladamo 
određeni period koji bi mogao biti problematičan, a s druge strane je pomalo neodgovorno da 
ovdje imamo 2010. godine, čovjek radi, opomena na opomenu i ništa. To je sedam godina, ne 
možemo se sada oprati od toga da je trebalo davno prije, već nakon godinu, dvije povući 
određene poteze i riješiti problem. Taj čovjek evidentno nije imao namjeru uopće plaćati, a to 
se sve nastavlja i na druge stvari kojih ima dosta kod nas kada govorimo o tome da ne 
sankcioniramo neplatiše i one koji se neodgovorno ponašaju u javnim financijama i punjenju 
proračuna od kojeg mi očekujemo da bude izdašan i da realizira sve naše projekte. Dakle, 
dvije su stvari, brža reakcija i kod raskidanja takvih ugovora, a drugo je pitanje da li mi 
možemo u okvirima postotka koje stavljamo za naplatu budućem koncesionaru u tom 
segmentu i postojećem korigirati možda dio, jer to nisu sredstva koja će toliko obogatiti 
proračun Grada Samobora ali mogu značajno utjecati na obavljanje te djelatnosti na području 
grada. 

 
MARINKO DŽEPINA - Dimnjačarska djelatnost obavlja se sukladno zakonu i 

sukladno pravilniku o obavljanju dimnjačarske službe. Vidjeli ste iz ovih materijala da je za 
tog koncesionara sklopljen ugovor s Gradom Samoborom, prema tome stvar sklapanja 
ugovora i dogovora putem ugovora se znači može vjerojatno dogovarati u neke druge visine u 
postocima, ali sve sukladno zakonu i pravilniku o obavljanju dimnjačarske službe. 

 
ŽELJKO RADOVANIĆ - Mi u Gradu Samoboru imamo dva rajona, granica između 

jednog i drugog je potok Gradna i nama se u ovoj situaciji dogodilo da jedan koncesionar koji 
je s druge strane, jedan je Tomeković iz Samobora, a drugi je Dimnjak, bi rekli po domaće 
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loše ili neadekvatno obavljao, a ne samo to nego nije niti plaćao. On je zapravo dao 
zadužnicu, mi smo zadužnicu kao nadležni odjel poslali u Finu na naplatu, vidjelo se da je 
blokiran, vidjelo se da je išao stečajni postupak nema imovine. Jednostavno je čovjek sve tako 
radio da nema imovine, on ovog trena ima nove firme u Zagrebu, one se zovu nekako slično i 
mi ćemo nastojati da u postupku koji sada slijedi, a sada slijedi postupak da raspišemo 
natječaj za novog koncesionara. Taj koncesionar može imati veliki kapacitet, on može imati 
desetak zaposlenih, kao što smo gledali ovog danas ujutro i gospođu koja radi kod njega, to je 
nešto novo i sigurno za pohvaliti. Dakle, do momenta raspisivanja natječaja za koncesiju i 
odabira koncesionara usluga se mora obavljati i mi formalno iz toga razloga idemo na jedno 
palijativno prijelazno rješenje.  

 
MIRAN ŠOIĆ - Ima li pitanja? Ako nema, dajem na glasanje Prijedlog odluke o 

raskidu Ugovora o koncesiji za obavljanje komunalne djelatnosti dimnjačarskih poslova na 
području Grada Samobora za područje dva (2) i obavljanju djelatnosti do sklapanja ugovora o 
koncesiji nakon provedbe postupka davanje koncesije. 

   Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora  jednoglasno je (24 
"za") donijelo sljedeću 

 
ODLUKU 

 
o raskidu Ugovora o koncesiji za obavljanje komunalne djelatnosti dimnjačarskih poslova na 
području Grada Samobora za područje dva (2) i obavljanju djelatnosti do sklapanja ugovora o 
koncesiji nakon provedbe postupka davanje koncesije u tekstu kao što je dan u materijalima 
za sjednicu. 
 Tekst Odluke prilaže se ovom zapisniku i njegov je sastavni dio. 
 
 
AD18.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na osamnaestu točku dnevnog reda - Prijedlog zaključka o 
prihvaćanju Analize sustava civilne zaštite na području grada Samobora za 2017. godinu. 

Molim gosp. Marinka Džepinu, pročelnika Upravnog odjela da obrazloži kratko. 
 
MARINKO DŽEPINA - Daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koje su 

vijećnici dobili u materijalima za sjednicu. 
 
MIRAN ŠOIĆ - Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda provela su sljedeća radna 

tijela: 
- Odbor za gospodarstvo, poduzetništvo, obrtništvo i ulaganja 
- Odbor za financije i proračun i 
- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 
te su donijela zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 
Otvaram raspravu. 
 
VLADIMIR SKENDROVIĆ - Moje pitanje odnosi se na izradu i ažuriranje procjene 

planova. Naime, ovdje je vidljivo da u procjenama za 2019. i 2020. imamo značajna 
povećanja. Zanima me, koje su to aktivnosti koje iziskuju ovakva povećanja i u 2019. je na 
milijun i sedamsto tisuća kuna, Vatrogasna zajednica, sredstva za nabavu vatrogasne opreme 
vozila. 
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MIRAN ŠOIĆ - To je iduća točka dnevnog reda. 
Ima li još pitanja? 
 
IRENA FRANCEKOVIĆ - S obzirom da sam član tog odbora samo bih htjela 

napomenuti raspravu koja se tamo vodila, vezano za Analizu, a vezano i za Plan razvoja 
sustava civilne zaštite, bilo je razgovora oko Hrvatske gorske službe spašavanja, znači njezino 
dijela koji se vodi u Samoboru i Crvenog križa. I prije, a i sada u planu planirana su vrlo mala 
sredstva za rad tih dviju službi, one se financiraju iz drugih izvora, međutim Hrvatska gorska 
služba spašavanja je jedan vrlo važan sudionik u slučaju bilo kakvih događanja kojima su 
ugroženi ljudski životi. Mislim da bi u budućnosti Grad morao voditi brigu o tome da se toj 
službi prvenstveno dodijele primjerena sredstva i prostor za njihov rad, za smještaj njihove 
opreme, za možda obuku mladih ljudi, ne govorim da tu ne smiju biti uključeni i stariji, ali 
prvenstveno mladi. Znači pomlađivanje tog članstva te Gorske službe spašavanja, neke 
edukacije u školama. Uglavnom smo se koncentrirali na vatrogasce, ali mislim da i Gorska 
služba spašavanja i kompetentnost i spretnost tih ljudi su vrlo važne za očuvanje ljudskih 
života, pa mislim da u budućnosti to moraju biti puno veće sredstva nego ovih četrdeset tisuća 
kuna koliko je predviđeno ovim planom. 

 
DAMIR SKOK - U principu se javljam za ovu drugu točku kada ćemo razgovarati, 

ali mislim da razgovaramo o istim stvarima, ako se slažete gosp. Džepina. Kolegica 
Franceković me upravo podsjetila pa možemo završiti raspravo oko obadvije točke, vidjet 
ćemo ako će se netko javiti. Ovaj drugi dio koji govori o planu razvoja, kada govorimo o 
Hrvatskoj gorskoj službi spašavanja vaš zaključak je, a ne plan, zbog skučenosti prostora 
potrebno je osigurati novi veći prostor, po mogućnosti da su na jednom mjestu locirane ostale 
operativne snage za Civilnu zaštitu. Naravno, da to apsolutno podržavam, ali više gledam kao 
neki zaključak, ali onda vidim u planu što se misli napraviti, a dokument se zove plan. Molim 
vas da li ste što našli, da li se što planira? 

 
MIRAN ŠOIĆ - Predložio bih da mi prvo vidimo da li oko Analize sustava civilne 

zaštite da to riješimo, pa da pređemo na sljedeću točku. 
Tko je za Prijedlog zaključka o prihvaćanju Analize sustava civilne zaštite na području 

grada Samobora za 2017. godinu. 
    Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora  jednoglasno je (24 

"za") donijelo sljedeću 
 

ANALIZU 
 
sustava civilne zaštite na području grada Samobora za 2017. godinu u tekstu kao što je dan u 
materijalima za sjednicu. 
 Tekst Analize prilaže se ovom zapisniku i njegov je sastavni dio. 
 
 
AD19.) 
  MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na devetnaestu točku dnevnog reda - Prijedlog zaključka 
o donošenju Plana razvoja sustava civilne zaštite s financijskim učincima na području grada 
Samobora za 2018. - 2020. godinu. 

Molim gosp. Marinka Džepinu, pročelnika da ukratko iznese uvodno obrazloženje. 
MARINKO DŽEPINA - Daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koje su 

vijećnici dobili u materijalima za sjednicu. 
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MIRAN ŠOIĆ - Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda provela su sljedeća radna 

tijela: 
- Odbor za gospodarstvo, poduzetništvo, obrtništvo i ulaganja 
- Odbor za financije i proračun i 
- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 
te su donijela zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 
Otvaram raspravu. 
 
VLADIMIR SKENDROVIĆ - Nastavno na izlaganje pročelnika Džepine, vidna je 

ova izrada procjene planova, slažem se da je to vrlo bitan segment kada radimo cjelovitu 
sliku, ali ne vidim razliku 2018. i 2020., koje su to aktivnosti puta pet. Ništa se toliko 
dramatično ne može povećati u izradi određene dokumentacije i procjeni da ako je potrebno 
2020., znači da je potrebno već i sada. Dakle, tu mi nije jasno to silno povećanje, kao i za 
Vatrogasnu zajednicu za 2019. godinu, vozilo, dakle, milijun i sedamsto tisuća kuna ok, 
pretpostavljam da će se kupiti određeno vozilo. Međutim, žao mi je da mi i dalje nakon tri 
sjednice nismo još dobili odgovore samo se prebacuje loptica s jedne na drugu. Zadnje nisam 
u zakonskom roku dobio iz Ruda, očito nemaju odgovor na pitanje o sto osamdeset i kusur 
tisuća kuna, koje su kao loptica prebacivane, pa su novci vjerojatno negdje u požarištu 
izgorjeli i više ih nema. Ne obazirem se previše na ove kuloarske priče i insinuacije birtaške, 
pa ne bi to niti navodio, ali da ćemo ustrajati na dobivanju odgovora o potrošnji tih sredstava 
prije bilo kakve potrošnje sljedećih, jer uvijek onda postoji mogućnost da se i ovih milijun i 
sedamsto na isti način bez kontrole transferira negdje i jednostavno nestanu. Dakle, volio bih 
dobiti podrobniju informaciju o ovom prvom i po ovom drugom, za koji segment je vozilo 
predviđeno, koji DVD, i po kojoj procjeni? 

 
MIRAN ŠOIĆ - Ima li još pitanja? Ako nema, dao bih na glasanje Prijedlog zaključka 

o donošenju Plana razvoja sustava civilne zaštite s financijskim učincima na području grada 
Samobora za 2018. - 2020. godinu. 

 
VLADIMIR SKENDROVIĆ - Niste mi rekli kako ćete mi odgovoriti, ja sam 

postavio dva pitanja. Dakle, morate mi reći hoćete mi u pisanom obliku dati odgovor ili kako. 
 
MARINKO DŽEPINA -  Kao što je navedeno i u materijalima, ovdje su dati 

odgovarajući iznosi, ti odgovarajući iznosi po godinama su samo plan, to je plan kojeg mi 
mislimo u 2018., 2019. i 2020., ti planovi će ovisiti o procjeni rizika, koju ćemo napraviti po 
elementima koje ćemo uvesti unutra. Znači, ovo su planovi koji se mogu u pojedinoj godini i 
mijenjati, da li će to tako zaista biti, mi smo sada trebali planirati odgovarajuća sredstva za 
ovaj proračun i tkao smo to isplanirali, stavili smo na odgovarajuće pozicije, a sigurno da 
ćemo vidjeti kako će se stvari odvijati u ovom sustavu Civilne zaštite tokom 2018., tokom 
2019., i tokom 2020., pa ćemo onda shodno tome i shodno potrebama koje će nam se na 
terenu javljati tako ćemo i sredstva, ja bih rekao, konzumirati. 

 
MIRAN ŠOIĆ - Ima li još pitanja? Ako nema, dajem ponovo na glasovanje Prijedlog 

zaključka o donošenju Plana razvoja sustava civilne zaštite s financijskim učincima na 
području grada Samobora za 2018. - 2020. godinu. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora  jednoglasno je (23 
"za") donijelo sljedeći 
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PLAN 

 
razvoja sustava civilne zaštite s financijskim učincima na području grada Samobora za 2018. - 
2020. godinu u tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 
 Tekst Plana prilaže se ovom zapisniku i njegov je sastavni dio. 
 
 
AD20.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na dvadesetu točku dnevnog reda - Prijedlog zaključka o 
odabiru najpovoljnijeg ponuditelja u postupku javne nabave dogradnje Dječjeg vrtića Izvor. 

Molim gosp. Željka Radovanića, pročelnika da u kratkim crtama da uvodno 
obrazloženje. 
 
 ŽELJKO RADOVANIĆ - Daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koje 
su vijećnici dobili u materijalima za sjednicu. 
 

MIRAN ŠOIĆ - Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda provela su sljedeća radna 
tijela: 

- Odbor za financije i proračun i 
- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 
te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 
Otvaram raspravu. 

  
 VLADIMIR SKENDROVIĆ - Točno je da smo mi jučer dosta opsežno o ovoj točki 
raspravljali. Naime, dosta je tu potpitanja, veseli da se s područja Samobora javljaju 
poduzetnici zainteresirani za obavljanje ovih poslova i veseli da će prihod ostati u Gradu 
Samoboru, na kraju krajeva kroz dohodak ćemo imati i dodatne benefite. Međutim jedna stvar 
bitno upada u oko, pa bih molio nadležne za odgovor. Naime, ovo je druga provedba 
natječaja, mi smo temeljem planova, projekta, izvedbe, dakle svega, znamo sve veličine koje 
trebamo napraviti na tom vrtiću, proveli prvi natječaj bez obzira na procjenu, troškova od 
četiri i pol milijuna kuna, svi su bili na razini gotovo šest milijuna kuna bez PDV-a. Dakle, to 
je bio značajan odmak od procijenjenih troškova. Sada me zanima da se u drugom postupku 
baš jedna samo firma spušta na procijenjenu granicu i zadovoljava uvjete. Izuzetno bih me 
veselilo, ako se ništa nije promijenilo u kriterijima, što on to treba izvesti i na koji način i u 
kojem roku i u kojoj kvaliteti, ako će to netko moći danas garantirati da je to konačna cifra, 
jer osobno sada tvrdim da ako ovo prođe vantroškovnički radovi će ići 25% gore, to je 
klasična zamjena teza. Idemo sada niže taman toliko koliko ćemo kasnije u vantroškovničkim 
radovima, neka slobodno odgovaram ako sam ikoga povrijedio ovom diskusijom, odgovorno 
tvrdim, da će doći do vantroškovničkih radova između 20 i 25%, ako ovo uzmemo, a nije 
došlo do prethodnih izmjena u projektima, tu će biti značajan iskorak koji ćemo mi u 
konačnici morati platiti sljedeće godine kada se bude vrtić realizirao. Mi smo imali još jednu 
načelnu raspravu, koja nije potaknuta od nadležnog tijela, da ne napravimo proceduralnu 
grešku, ako je bilo potrebno radi prelaska u iduću godinu i tog ugovora, ja bih prvi dignuo 
ruku za amandman da ga je predložio gradonačelnik ili netko, da budemo pravno sigurni da 
nam se ne može desiti da u idućoj godini netko postavi pitanje, jer trebala su sredstva biti 
2017., trebao je ugovor biti potpisan 2017., pa nije bit će 2018. Dosta je tu upitnika oko cijele 
priče, podržavam apsolutno svaku izgradnju vrtića, škole, svega dapače, ali ovdje mi je 
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previše čudnih okolnosti između prvog i drugog dijela natječaja da se netko milijun i pol kuna 
spustio, to je točno 25%, a da se ništa nije promijenilo u tenderu. 
 
 ŽELJKO RADOVANIĆ - Mislim, teško je sada dati nekakvu garanciju ili ne znam 
što, jer upravo zato i ide ovo jamstvo koje je vrlo bitan element i nosi dvadeset bodova, ali je 
možda važna stvar ono što garantira, zapravo i kvalitetu radova, ali i iznos ugovorenih radova 
je stručni nadzor. Dakle, mi odabirom ovoga tražimo i imenujemo temeljem javne nabave, a 
to je nabava male vrijednosti, odgovorne osobe koje će raditi stručni nadzor i te odgovorne 
osobe su te koje trebaju pratiti da upravo po projektu, po troškovniku i po ovim novčanim 
iznosima to bude izvedeno. Što to konkretno znači između ostalog? Da ne bi mogli postojati 
VTR-ovi ili nešto, jer sredstva za to nisu osigurana, ako je osigurano četiri i pol milijuna u 
2018. godini, onda se do tih četiri i pol milijuna može ići, ostalo ako bi se išlo mora se opet 
tražiti, da sada ne idem dalje, aneks postupak itd., itd. 
 
 MAJA GRAČANIN - Samo bih se htjela kratko referirati. Znači ovdje morate biti 
svjesni da se radi o javnoj nabavi, u Hrvatskoj imamo Zakon o javnoj nabavi koji je usklađen 
s direktivama EU, koji jasno u članku 320. govori u kojem slučaju se može sklopiti aneks 
ugovora za ugovorene radove, usluge ili robu, kada se proveo postupak, da li otvoreni ili neki 
drugi postupak javne nabave. Znači, članak 320. propisuje da se aneks može sklopiti do 10% 
vrijednosti, ukoliko se vrijednost ugovora mijenja. Evo, samo toliko, a ima još nekih stavaka 
u tom članku, ako ste zainteresirani, ponavljam, 320. možete si pročitati. 
 
 VLADIMIR SKENDROVIĆ - Moram samo skrenuti pažnju, ja sam osam godina 
radio baš javnu nabavu i upravo zato i govorim o ovome. Iskustva koja imamo u Gradu su da 
je najveći broj infrastrukturnih objekata dignut u konačnici i da nas je koštao, samo da se 
sjetimo vrtića koliko nas je u konačnici koštao, a koliko je kolodvor u konačnici koštao. Ne 
želim unaprijed optuživati, ali želim spriječiti ako je iako moguće, garancijama i na svaki 
način. Ako treba platit ćemo i šest milijuna, ako je to stvarna vrijednost i ako je to odluka 
ovog Vijeća. Ja vam ukazujem na to da je izrazito upadljivo da netko sa šest milijuna se skida 
na četiri i pol milijuna za isti obim posla, građevinski materijal nije poskupio, energenti nisu 
pojeftinili, radna snaga nije pojeftinila. Što je to sada toliko bitno palo da se netko u ovome 
uspijeva zadržati ili nas je u startu probao oprati u prvom naletu. Evo, samo toliko. 
 

MIRAN ŠOIĆ - Ima li još pitanja? Ako nema, stavljam na glasovanje Prijedlog 
zaključka o odabiru najpovoljnijeg ponuditelja u postupku javne nabave dogradnje Dječjeg 
vrtića Izvor. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora  većinom glasova (19 
"za", 1 "protiv" i 4 "suzdržan") donijelo sljedeći 
 

ZAKLJUČAK 
 

I. 
Prihvaća se ponuda ponuditelja V.M. Gradnja-Bregana d.o.o., Ante Starčevića 4/2, 10432 

Bregana, OIB: 05074288856, broj 64-12/2017 od 11.12.2017. godine u iznosu od 
4.479.325,10 kuna bez PDV-a, što s PDV-om u iznosu od 1.119.831,28 kuna ukupno iznosi 
5.599,156,38 kuna i odobrava se sklapanje ugovora o javnoj nabavi „DOGRADNJA 
DJEČJEG VRTIĆA IZVOR“, nakon provedenog postupka javne nabave pod evidencijskim 
brojem 8-MV-17-8, koji je objavljen u Elektroničkom oglasniku javne nabave pod brojem 
2017/S 0F2-0023816. 
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II. 
Ovlašćuje se gradonačelnika Grada Samobora na potpis ugovora o javnoj nabavi iz točke 

I. ovog zaključka. 
 

III. 
Sredstva za nabavu iz točke I. ovog zaključka osigurana su u Proračunu Grada 

Samobora za 2017. godinu, u Razdjelu 007, Program Gospodarenje stambenim i poslovnim 
fondom, Kapitalni projekt Ulaganja na objektima dječjih vrtića, podskupina 451 (Dogradnja 
DV Izvor) i Projekciji Proračuna za 2018. i 2019. godinu, Program Gospodarenje stambenim i  
poslovnim fondom, Kapitalni projekt Ulaganje na objektima na objektima dječjih vrtića, 
skupina 45 Dodatna ulaganja na građevinskim objektima. 
 
 
AD21.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na dvadesetprvu točku dnevnog reda - Prijedlog zaključka 
o davanju suglasnosti Ustanovi za upravljanje sportskim objektima Sportski objekti Samobor 
za sklapanje Ugovora o poslovnoj suradnji sa Samoborskim športskim savezom. 

Molim gosp. Juru Horvata, da da obrazloženje. 
 
JURO HORVAT - Daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koje su 

vijećnici dobili u materijalima za sjednicu. 
 
MIRAN ŠOIĆ - Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda provela su sljedeća radna 

tijela: 
- Odbor za društvene djelatnosti i brigu za mladež 
- Odbor za financije i proračun i 
- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 
te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 
Otvaram raspravu. 
 
S obzirom da se nitko ne javlja za riječ zaključujem raspravu i dajem na glasovanje 

Prijedlog zaključka o davanju suglasnosti Ustanovi za upravljanje sportskim objektima 
Sportski objekti Samobor za sklapanje Ugovora o poslovnoj suradnji sa Samoborskim 
športskim savezom. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora  jednoglasno je (23 
"za") donijelo sljedeći 
 

ZAKLJUČAK 
 

Daje se suglasnost Ustanovi za upravljanje sportskim Sportski objekti Samobor, 
Andrije Hebranga 26a, Samobor, za sklapanje Ugovora o poslovnoj suradnji, između 
Ustanove za upravljanje sportski objekti Samobor Sportski objekti Samobor i Samoborskog 
športskog saveza, Andrije Hebranga 26a, Samobor, u iznosu od 980.460,00 kuna bez PDV-a, 
za razdoblje od 01.01. do 31.12.2018. godine, u tekstu kao što je dan u materijalima za 
sjednicu. 
AD22.)  
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 MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na dvadesetdrugu točku dnevnog reda - Prijedlog 
zaključka o odobravanju sklapanja Ugovora o subvencioniranju učeničkih srednjoškolskih 
mjesečnih relacijskih pokaznih markica za razdoblje od 01.01. – 31.12.2018. godine. 

Molim gosp. Juru Horvata da kratko obrazloži. 
 
JURO HORVAT - Daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koje su 

vijećnici dobili u materijalima za sjednicu. 
 
MIRAN ŠOIĆ - Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda provela su sljedeća radna 

tijela: 
- Odbor za društvene djelatnosti i brigu za mladež  
- Odbor za financije i proračun i 
- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 
te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 
Otvaram raspravu. 
S obzirom da se nitko ne javlja za riječ zaključujem raspravu i dajem na glasovanje 

Prijedlog zaključka o odobravanju sklapanja Ugovora o subvencioniranju učeničkih 
srednjoškolskih mjesečnih relacijskih pokaznih markica za razdoblje od 01.01. – 31.12.2018. 
godine. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora  jednoglasno je (23 
"za") donijelo sljedeći 

 
ZAKLJUČAK 

 
I. 

Daje se suglasnost na potpis Ugovora o  subvencioniranju učeničkih srednjoškolskih 
mjesečnih relacijskih pokaznih markica za razdoblje od 01.01. – 31.12.2018. godine između 
Grada Samobora, trgovačkog društava SAMOBORČEK EU GRUPA d.o.o. iz Samobora, 
Dobriše Cesarića 26 i trgovačkog društva AUTOTURIST SAMOBOR d.o.o. Dobriše 
Cesarića 26 Samobor, u iznosu od 975.000,00 kuna s PDV-om, u tekstu kao što je dan u 
materijalima za sjednicu. 
 

II. 
Ovlašćuje se gradonačelnik Grada Samobora za potpis Ugovora iz točke I. ovog 

Zaključka. 
 

III. 
Financijska sredstva za realizaciju Ugovora iz točke I. ovog zaključka osigurana su u 

Projekciji Proračuna Grada Samobora za 2018. i 2019. godinu u Razdjelu 004. Program Javni 
prijevoz, Aktivnost Subvencije javnom prijevozu, skupina 35 (Subvencije), te u Proračunu 
Grada Samobora za 2018. godinu, u Razdjelu 004, Program Povećanje standarda 
srednjoškolaca i studenata, Aktivnost Subvencije javnom prijevozu, podskupina 352 
(Subvencija dijela cijene prijevoza učenika srednjih škola i studenata).  

 
 
 
 

AD23.) 
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  MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na dvadesettreću točku dnevnog reda - Prijedlog 
zaključka o odobravanju sklapanja Ugovora o subvencioniranju studentskih mjesečnih 
relacijskih pokaznih markica za razdoblje od 01.01. – 31.12.2018. godinu. 

Molim gosp. Juru Horvata da u kratkim crtama da uvodno obrazloženje. 
 

JURO HORVAT - Daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koje su 
vijećnici dobili u materijalima za sjednicu. 

 
MIRAN ŠOIĆ - Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda provela su sljedeća radna 

tijela: 
- Odbor za društvene djelatnosti i brigu za mladež  
- Odbor za financije i proračun i 
- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 
te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 
Otvaram raspravu. 
 
DAMIR SKOK - Imam prijedlog da u potpunosti subvencioniramo prijevoz za 

studente naše sugrađane. Svima su nam za vrijeme predizborne kampanje pune riječi 
obrazovanja i svega, pa imam prijedlog da to ne prihvatimo, nego da konkretno studentima 
koji onda moraju plaćati pokaz još i u Zagrebu u postupnosti subvencioniramo pokaze. 

 
JURO HORVAT - Moram reći da predlagatelj stoji iza prijedloga potpisivanja ovog 

ugovora, s obzirom da se u proračunu na taj način predviđena sredstva, a ovim prijedlozima i 
inicijativama će se raspraviti, tako predlažem, u jednom od sljedećih sjednica. 

 
MIRAN ŠOIĆ - S obzirom da se više nitko ne javlja za riječ zaključujem raspravu i 

dajem na glasovanje Prijedlog zaključka o odobravanju sklapanja Ugovora o 
subvencioniranju studentskih mjesečnih relacijskih pokaznih markica za razdoblje od 01.01. – 
31.12.2018. godinu. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora  jednoglasno je (24 
"za") donijelo sljedeći 
 

ZAKLJUČAK 
 

I. 
Daje se suglasnost na potpis Ugovora o subvencioniranju studentskih relacijskih 

pokaznih markica za razdoblje od 01.01. – 31.12.2018. godine između Grada Samobora, 
trgovačkog društava SAMOBORČEK EU GRUPA d.o.o. iz Samobora, Dobriše Cesarića 26 i 
trgovačkog društva AUTOTURIST SAMOBOR d.o.o., Dobriše Cesarića 26, Samobor, u 
iznosu od 975.000,00 kuna s PDV-om, u tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 
 

II. 
Ovlašćuje se gradonačelnik Grada Samobora za potpis Ugovora iz točke I. ovog 

zaključka. 
 

III. 
Financijska sredstva za realizaciju Ugovora iz točke I. ovog zaključka osigurana su u 

Projekciji Proračuna Grada Samobora za 2018. i 2019. godinu u Razdjelu 004. Program Javni 
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prijevoz, Aktivnost Subvencije javnom prijevozu, skupina 35 (Subvencije), te u Proračunu 
Grada Samobora za 2018. godinu, u Razdjelu 004, Program Povećanje standarda 
srednjoškolaca i studenata, Aktivnost Subvencije javnom prijevozu, podskupina 352 
(Subvencija dijela cijene prijevoza učenika srednjih škola i studenata).  
 
 
AD24.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na dvadesetčetvrtu točku dnevnog reda - Prijedlog 
zaključka o razrješenju i izboru člana Odbora za izbor i imenovanja. 

Molim gđu Anu Vlah, zamjenicu pročelnice da u kratkim crtama upozna s promjenom. 
 
ANA VLAH - Daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koje su vijećnici 

dobili u materijalima za sjednicu. 
 
MIRAN ŠOIĆ - Molim gđu Petru Babojelić, predsjednicu Odbor za izbor i 

imenovanja, da u ime predlagatelja iznese prijedlog. 
 
PETRA BABOJELIĆ - Sukladno obrazloženju kojeg ste malo prije dobili, Odbor za 

izbor i imenovanja predlaže Gradskom vijeću Grada Samobora da donese sljedeći zaključak: 
1. Marinko Džepina iz Samobora, Domaslovečka ulica 4/A, Domalovec, razrješuje se 

dužnosti člana Odbora za izbor i imenovanja. 
2. Luka Tomovski iz Samobora, Odvojak V. Klaića 3, izabire se za člana Odbora za 

izbor i imenovanja, do kraja mandata ovog saziva. 
 

MIRAN ŠOIĆ - Odbor za statutarno - pravna pitanja također je prihvatio ovakav 
prijedlog. 
 
 Otvaram raspravu. 

 
VLADIMIR SKENDROVIĆ - Ispred Kluba vijećnika čestitao bih novom vijećniku i 

zaželio mu kvalitetnu suradnju, a posebno novom pročelniku. Jedan prijedlog, kada sljedeći 
put budu ovakve promjene onda ne treba otvarati javni natječaj, jer Svebor Vidoviti dva 
mjeseca prije zna koji su to ljudi pa se njemu obratite. 

 
MIRAN ŠOIĆ - Ima li još netko? Ako nema, dajem na glasovanje Prijedlog zaključka 

o razrješenju i izboru člana Odbora za izbor i imenovanja. 
Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora  jednoglasno je (24 

"za") donijelo sljedeći 
 

ZAKLJUČAK 
 

1. Marinko Džepina iz Samobora, Domaslovečka ulica 4/A, Domalovec, razrješuje se 
dužnosti člana Odbora za izbor i imenovanja. 

2. Luka Tomovski iz Samobora, Odvojak V. Klaića 3, izabire se za člana Odbora za 
izbor i imenovanja, do kraja mandata ovog saziva. 

 
 
 
AD25.) 
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MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na dvadesetpetu točku dnevnog reda - Prijedlog zaključka 
o razrješenju i izboru člana Odbora za financije i proračun. 

Ponovno molim gđu Anu Vlah, da ponovno obrazloži. 
ANA VLAH - Daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koje su vijećnici 

dobili u materijalima za sjednicu. 
 
MIRAN ŠOIĆ - Molim gđu Petru Babojelić, predsjednicu Odbor za izbor i 

imenovanja, da u ime predlagatelja iznese prijedlog. 
 
PETRA BABOJELIĆ - Dakle isto kao prethodna točka uz obrazloženje koje ste 

dobili, Odbor za izbor i imenovanja predlaže Gradskom vijeću Grada Samobora da donese 
sljedeći zaključak: 

1. Marinko Džepina iz Samobora, Domaslovečka ulica 4/A, Domalovec, razrješuje se 
dužnosti predsjednika Odbora za financije i proračun. 

2. Darko Lisec iz Galgova, Mirka Bogovića 44, izabire se za predsjednika Odbora za 
financije i proračun, do kraja mandata ovog saziva. 

 
MIRAN ŠOIĆ - Odbor za statutarno - pravna pitanja također je prihvatio ovakav 

prijedlog. 
 
 Otvaram raspravu. 

S obzirom da se nitko ne javlja za riječ zaključujem raspravu i dajem na glasovanje 
Prijedlog zaključka o razrješenju i izboru člana Odbora za financije i proračun. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora  jednoglasno je (24 
"za") donijelo sljedeći 
 

ZAKLJUČAK 
 

1. Marinko Džepina iz Samobora, Domaslovečka ulica 4/A, Domalovec, razrješuje se 
dužnosti predsjednika Odbora za financije i proračun. 

2. Darko Lisec iz Galgova, Mirka Bogovića 44, izabire se za predsjednika Odbora za 
financije i proračun, do kraja mandata ovog saziva. 
  

 
MIRAN ŠOIĆ - Čestitamo izabranima i želimo im ugodan rad u odborima. 

 
 
AD26.) 
 MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na dvadesetšestu točku dnevnog reda - Ostale informacije. 
 
 Iduća sjednica Gradskog vijeća održati će se 25. siječnja 2018. godine, da si 
pribilježite, onda ćemo imati isto dosta tih tema koje moramo riješiti u nekim rokovima.  
 Budući da stižemo do kraja godine svima vama, vašim obiteljima, suradnicima, našim 
djelatnicima u službama želim blagoslovljen Božić i sretnu i uspješnu 2018. godinu. Isto tako 
želim da u idućoj godini budu rasprave što kvalitetnije i bolje, da nismo svi antiprotivni, da 
nešto budemo i zajednički djelovali. 
  
 Da li se još netko javlja za riječ? 
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 DAMIR SKOK - Evo, možda uzurpiram vijećničko mjesto, ali u ime svih vijećnika 
htio bih se zahvaliti vama i vašim zamjenicima, i gđi Vlah i gđi Gorišek, na pripremama 
sjednice, na ugodnom radu i sve najbolje u Novoj godini. 
 

MIRAN ŠOIĆ - Da ne idete praznih ruku, evo, tu vas čekaju vrećice da si ih uzmete 
te vas pozivamo na mali domjenak u Lavicu da se svi zajednički malo podružimo. 

 
   
S obzirom da se više nitko ne javlja za riječ, a Dnevni red današnje sjednice je 

iscrpljen, predsjednik Gradskog vijeća Grada Samobora zaključuje 6. sjednicu Gradskog 
vijeća Grada Samobora. 
   

Dovršeno u 17.10 sati. 
 
 
 
ZAPISNIČARKA   PROČELNICA   PREDSJEDNIK 
Nada Gorišek   Valentina Horvat, dip.iur.  Miran Šoić 
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